
 

 

       BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

               Tuzlanski kanton 

                GRAD TUZLA 

           GRADSKO VIJEĆE 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

SA DVADESETDEVETE SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA 

ODRŽANE 10. JULA 2023. GODINE U POSLOVNOM OBJEKTU „GRAFIČAR“ SA 

POČETKOM U 10,00 SATI. 

 

- SJEDNICI PRISUSTVUJE 29 VIJEĆNIKA. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U Tuzli, juli 2023. godine 
 

 

 

 

 

 

                 S T E N O G R A M 



2 
 

NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla  

 

(Intoniranje himne Bosne i Hercegovine.) Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, 

obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram 29. redovnu sjednicu Gradskog vijeća.  

Konstatujem da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća sjednici prisustvuje 

29 od ukupnog broja vijećnika. Svoj izostanak za danas najavio je vijećnik Miodrag 

Tanasilović, pa predlažem da mu opravdamo odsustvo.  

Sutra, 11. jula, navršava se 28 godina od genocida počinjenog u Srebrenici, najvećeg 

poslije drugog svjetskog rata. Pozivam vas da minutom šutnje odamo počast svim žrtvama 

genocida u Srebrenici. 

 

(Minuta šutnje). 

 

Neka ima je vječna slava i rahmet njihovim dušama. 

 

03. jula 2023. godine, iznenada i prerano nas je napustio, naš kolega i, prije svega, naš 

prijatelj Damir Muratović, vijećnik u Gradskom vijeću. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ – zamjenik predsjedavajućeg 

            Gradskog vijeća Tuzla 

 

Vijećnik u Gradskom vijeću Tuzla, magistar humanističkih nauka iz područja 

pedagogije, istaknuti stručnjak iz prakse - asistent na Filozofskom fakultetu i na Edukacijsko-

rehabilitacijskom fakultetu, aktivan učesnik na mnogobrojnim domaćim i međunarodnim 

projektima iz oblasti odgoja i obrazovanja, te infrastrukturnim projektima, kojima je značajno 

unaprijedio društvenu zajednicu, istaknuti i dokazani borac za prava djece i osoba sa smetnjama 

u psihičkom i tjelesnom razvoju.  

 

07. jula 2023. godine napustio nas je još jedan naš sugrađanin, Edin Dervišević, 

akademski slikar, član Udruženja likovnih umjetnika Bosne i Hercegovine, priznati samostalni 

umjetnik. 

 

Pozivam vas da minutom šutnje odamo počast našim sugrađanima Damiru Muratoviću 

i Edinu Derviševiću.  

 

(Minuta šutnje). 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Neka ima je vječna slava i hvala. 

 

Podsjećam vijećnike da su, uz materijale za današnju sjednicu, dobili i Zapisnik, a svaki 

klub vijećnika i stenogram sa 27. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 30.05.2023. 

i sa 28. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 16.06.2023.  

Da li ima primjedbi na Zapisnik sa prethodne sjednice? 

Sada, odnosno, sa predprošle sa 27. Ako nema, stavljam na izjašnjavanje. 

Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano. 

Konstat... Zorane, vi niste glasali. Molim vas, ponovo se moramo izjasniti. Molim vas 

da se malo skoncetrišemo na sjednicu. 



3 
 

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je Zapisnik sa 27. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 

30.05.2023. godine, usvojen sa  

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Da li ima primjedbi sa 28. sjednice? 

Ako nema, molim vijećnike da se izjasne na Zapisnik sa 28. sjednice.  

Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je sa 28. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 16.06.2023. 

godine, usvojen sa 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Za današnju 29. redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla predlažem Dnevni red koji ste 

dobili u materijalu za sjednicu. 

Gradonačelnik Grada Tuzle je u poslovničkom roku, 04.07.2023. dostavio prijedlog da 

se u Dnevni red 29. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla uvrsti tačka pod nazivom: 

RAZMATRANJE I DONOŠENJE ODLUKE O ZASNIVANJU STVARNE 

SLUŽNOSTI NA NEKRETNINI U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA. 

Prijedlog gradonačelnika ste dobili putem maila, kao i u materijalu podijeljenom 

neposredno pred početak današnje sjednice. 

Molim vijećnike da se izjasne o predloženom...o predloženoj tački (SLAĐANA 

KRAJINA – Tačke 7). Molim? (SLAĐANA KRAJINA – Tačke 7, podtačka a), a ostale da se 

pomjere). Aha, i da se ova odluka razmatra u okviru tačke 7. Dnevnog reda, kao podtačka a), 

a ostale podtačke se redoslijedom pomjere. 

Molim vijećnike da se izjasne.  

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O ZASNIVANJU STVARNE SLUŽNOSTI NA 

NEKRETNINI U VLASNIŠTVU GRADA TUZLE, usvojena sa  

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih i razmatrat će se kao tačka 7. 

Dnevnog reda, kao podtačka a), a ostale će se podtačke pomjeriti.  

 

Građanski pokret „Buđenje“ Tuzla je 26.04.2023. godine, Gradskom vijeću Tuzla 

podnio Inicijativu za donošenje odluke o poništavanju Odluke o davanju saglasnosti na 

Statutarnu odluku o izmjeni i dopuni Statuta Javne zdravstvene nastavne ustanove Dom 

zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla, broj 04-6448-2/22 od 16.12.2022. koju je donio Upravni 

odbor Ustanove. Navedena Inicijativa je, u skladu sa članom 108. Poslovnika Gradskog vijeća 

Tuzla - prečišćeni tekst („Službeni glasnik Grada Tuzla“, 5/22.) dostavljena gradonačelniku i 

Komisiji za statutarna pitanja i propise na razmatranje.  

Imajući u vidu citirane odredbe člana 19. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla, po 

dobijanju traženih izjašnjenja, zakazala sam vanrednu sjednicu Kolegija Gradskog vijeća 

Tuzla, koja je održana 30.05.2023. godine. Vanrednoj sjednici Kolegija prisustvovali su i 

predstavnici Građanskog pokreta „Buđenje“ Tuzla, Adi Selman i Lejla Bašić kao i pomoćnica 

gradonačelnika za Službu za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu. Nakon rasprave, 

u kojoj su učestvovali i predstavnici Građanskog pokreta „Buđenje“ Tuzla, Kolegij Gradskog 

vijeća je jednoglasno usvojio zaključak kojim je „od Upravnog odbora Javno zdravstvena 

nastavna ustanova Dom zdravlja “Dr. Mustafa Šehović” Tuzla zatraženo da, u saradnji sa 

Službom za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu, detaljno analizira odredbe 

važećeg Statuta Ustanove u pogledu usklađenosti njegovih odredbi sa zakonima i drugim 

propisima koji regulišu oblast zdravstva, imajući u vidu navode iz Inicijative Građanskog 

pokreta „Buđenje“ Tuzla, kao i neprovjerene informacije koje se pojavljuju u javnosti, te da 
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se ukoliko se to pokaže opravdanim i potrebnim u smislu usklađivanja Statuta sa zakonima i 

drugim propisima koji regulišu oblast zdravstva, do sjednice Gradskog vijeća Tuzla, koja će 

se održati 6. jula, pripremi novi Statut Ustanove ili izmjeni važeći.” Navedeni zaključak 

Kolegija dostavljen je i Građanskom pokretu „Buđenje” Tuzla. 

Upravni odbor Javno zdravstvene nastavne ustanove Dom zdravlja „Dr. Mustafa 

Šehović“ Tuzla je, po navedenom zaključku Kolegija, 16.06.2023. dostavio Izjašnjenje, u 

kojem je odgovoreno na sve navode Građanskog pokreta „Buđenje“ Tuzla, te navedeno da je 

ovaj Upravni odbor radio i donosio odluke u skladu sa zakonima i normativnim aktima 

Ustanove, što su potvrdili i nadležni kantonalni inspektori, te je priložen i Zapisnik Kantonalne 

uprave za inspekcijske poslove o inspekcijskom nadzoru sa zaključkom kantonalnog 

zdravstvenog inspektora o obustavi postupka inspekcijskog nadzora iz razloga što je, kako je 

navedeno, citiram: „utvrđeno uredno stanje te ne postoji potreba za dalje vođenje upravnog 

postupka“.  

Kolegij Gradskog vijeća je na sjednici održanoj 27.06.2023. jednoglasno usvojio 

zaključak kojim je prihvatio izjašnjenje Upravnog odbora Javno zdravstvene nastavne ustanove 

Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla. 

Nakon što smo dobili sva tražena izjašnjenja, sada, u skladu sa članom 111. Poslovnika 

Gradskog vijeća, Inicijativu Građanskog pokreta, zajedno sa mišljenjima Komisije za 

statutarna pitanja i propise i gradonačelnika, uvrštavam u prijedlog dnevnog reda. 

Obavještavam vijećnike da današnjoj sjednici, u skladu sa članom 119. Poslovnika 

Gradskog vijeća, prisustvuje i podnosilac inicijative. 

Zamoliću ispred Građanskog pokreta „Buđenje“ gospodina Adija Selmana. Evo, ovdje 

da se obrati vijećnicima da date. Ja, ja, možete tu. Znači, najduže 15 minuta. Izjasnićemo se 

hoćemo li uvrstiti u Dnevni red. Mora nas upoznat. Hajde. Izvolite vi. Izvolite. 

 

ADI SELMAN, aktivista pokreta „Karton revolucija“    

 

 Ništa. Bićemo koncizni. Vrlo efikasni. Imamo mišljenje Doma zdravlja, imamo nas. 

Sad ćemo samo kratko to objasniti i vas evo ispred Građanskog „Karton revolucije“ molimo 

eto samo da poslušate i da glasate kako vi mislite da treba. To je sve što evo mi ovdje tražimo.  

 Dana 22.12. u decembru prošle godine, vi gradski vijećnici na dan održavanja sjednice, 

bez prethodne najave, pripreme dobijate ovaj papir. Ja ću čitat da što slučajno ne profulamo. 

Evo ga orginal. U kojim tražite, u kojem se od vas traži da date saglasnost na odluku o 

izmjenama Statuta Doma zdravlja, u kojem se u članu 8. navodi da se briše član 37. Statuta, 

koji je glasio: „Javni oglas za izbor i imenovanje direktora u skladu sa zakonom raspisuje se 

najkasnije tri mjeseca prije isteka mandata izabranom direktoru Ustanove“. To je obrisano.  

U obrazloženju, na ovom papiru, zato brisanje niste dobili ni jednu riječ. Samo je 

napisano „Član 37. se briše“. Sve je ostalo obrazloženo, samo ovdje piše član 37. se briše. 

Tačka. Mi smo dokazali u papirima u kojima imate u našoj inicijativi decidno. Statutom se 

uređuje rok za imenovanje direktora i da je brisanje ovog člana u suprotnosti sa zakonom.  

Dom zdravlja je na ovu našu tezu odgovorio, citiramo, njihov citat: „Da ova odluka nije 

u suprotnosti sa zakonom iz razloga što ovaj a ni drugi zakoni nisu propisali da se javni oglas 

za direktora raspisuje najkasnije tri mjeseca. 

Mi još jednom ponavljamo, zakon je propisao da se Statutom uređuje rok. Rok je u 

Statutu postojao. To, da li je tri mjeseca, dva mjeseca, jedan dan, to je nebitno. Rok je postojao. 

Oni su rok obrisali. I to je sad kad imamo odgovor Doma zdravlja jasno. Znači, oni su samo 

rekli da nije postojao rok tri mjeseca. Nisu uopšte pokušali demantovat da su obrisali rok, a 

zakonom je predviđeno da se Statutom uređuje rok. Jasna je situacija apsolutno. 

Idemo dalje. Izmijenjen je član 45. Statuta, koji je govorio: „Ako po raspisanom javnom 

oglasu nije imenovan direktor, ili ako je istom prestala funkcija prije isteka mandata u slučaju 
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smrti, u slučaju odlaska na neku političku poziciju ili slično, Upravni odbor će bez raspisivanja 

konkursa imenovati VD direktora, koji mora, pazite ovo, novi momenat, koji mora ispunjavati 

odredbe iz člana 38. Statuta. A u članu 38. Statuta je propisano iz zakona šta direktor mora 

ispunjavat. Da ima toliko i toliko godina, radnog staža, da je doktor medicine i tako dalje. Eh, 

sad. Ovaj član, znači, pojednostavljeno je, bio u skladu sa Zakonom o zdravstvenoj zaštiti, jer 

je predviđao da javni konkurs mora bit raspisan, a da u slučaju da se on ne provede ili zbog 

smrti ili nekog drugog razloga, prije isteka mandata, Upravni odbor može imenovati VD 

direktora koji ispunjava uslove da bude direktor. Vrlo jednostavno.  

U izmijenjenom članu je obrisan dio rečenice, znači, oni su to izmijenili, obrisali dio 

rečenice, ako po raspisanom javnom konkursu. I on je promijenjen u, ako po isteku mandata 

nije imenovan direktor, što je u suprotnosti sa Zakonom o zdravstvenoj zaštiti, koji kaže: „ako 

direktor nije imenovan u skladu sa zakonom 60 dana od dana isteka konkursnog roka, 

konkursnog roka, još jednom naglašavam. Znači, mora se raspisat konkursni rok.  

Također, da stvar bude još gora, obrisan je dio rečenice, da VD direktor mora 

ispunjavati uslove iz člana 38. Statuta, koji su prepisani iz Zakona o zdravstvenoj zaštiti, iz 

razloga što sadašnji VD direktor ne ispunjava te uslove, što je dovelo do činjenice da recimo 

doktor koji se tek zaposlio, radnik obezbjeđenja, portir, električar ili bilo ko drugi, može biti 

VD direktor Doma zdravlja Tuzla. Direktno prekršen zakon.  

U obrazloženju, tada su oni naveli, evo imamo papir, možemo vam ga pokazati, pošto 

se ne sjećate, evo vjerovatno bilo u decembru, da je uredba, da je odredba ta u skladu sa 

Zakonom o zdravstvenoj zaštiti. A evo sad se ispostavilo da to nije tačno. 

U obrazloženju koji su dostavili neki dan ovaj odgovor, vama što su dostavili, sada se 

više ne pozivaju na Zakon o zdravstvenoj zaštiti. Sada se pozivaju na uredbu sa zakonskom 

osnovom. Znači, uopšte se ne pozivaju ni sa zakonom, nego na uredbu iz prošle države 

Republike Bosne i Hercegovine, što znači da sad više ne važi zakon, sad je bitna uredba iz 

prošle države. I oni u odgovoru kažu, pazite ovo, imate papir, znači, svi ste gradski vijećnici, 

znate čitat. U papiru kažu da su oni ovim izmjenama željeli predvidjeti nejasne situacije, kao 

što su: smrt direktora, odlazak u politiku i slično, nejasne situacije. A ja sam vam malo prije 

naveo da je bilo jasno propisano: „Konkursni rok u slučaju isteka mandata ili u slučaju da 

iznenada nešto se desi, imenuje se bez, znači, to je bilo. Oni su ovim to željeli predvidjeti, a u 

stvari su obrisali ono što se desilo. Situacija koja je ne neočekivana. Koja je očekivana da će 

mandat direktora isteć nakon četri godine i da će se morat raspisat novi direktor. Znači, svjesno 

su tu uradili nezakonitu radnju i to je ponovo jasno. 

Idemo dalje. Znači, istek mandata direktora nije neočekivana situacija, a u Statutu je 

pisalo: „Ako je istom prestala funkcija prije isteka mandata“, što znači da su sve neočekivane 

situacije bile predviđene i da se ovim izbrisao samo sistem javnog konkursa, odnosno prekršio 

Zakon o zdravstvenoj zaštiti. Pri tome se u odgovoru njihovom imate papir, ni jednom riječju 

nisu osvrnuli zašto su obrisali da direktor mora ispunjavati odredbe iz člana 38. Statuta koji 

kaže da direktor mora imati položen zdravstveni menadžment, koji trenutni VD direktora nema. 

Idemo dalje. Sada, evo, ostavljam papir. Neću sad više čitat, znači, ovo smo što se tiče 

da je zakon prekršen, definitivno, mislim, vi možete reći da nije, al mi smo definitivno 

demaskirali. Šta se u stvari desilo, narodskim rečeno da vam sad objasnimo, a to će biti predmet 

i tužiteljstva.  

Konkretno, menadžment Doma zdravlja koji je činio doktor Samir Mačković, od 

gospodina Samira Mačkovića supruga, su u Upravnom odboru koji je činio doktor Samir 

Mačković ponovo i još dva člana, delegirali ove izmjene Statuta. Oni su te izmjene Statuta 

vama dostavili na dan sjednice. Gospođa Mujkić, koja je ovdje obrazlagala, vi ste imali, ima i 

video snimak, ni jednom riječju se nije osvrnula na ovo. Oni su govorili da se to usklađuje da 

nekim drugim zakonima i tako dalje i tako dalje, da bi to na neki način prošlo direktno tu. 



6 
 

Naravno, na toj sjednici je prisustvovao i doktor Samir Mačković. U kojem svojstvu, apsolutno 

nam nije poznato.  

Nakon što ste vi usvojili te izmjene Statuta odmah, a Bijediću je istico rok u trećem 

mjesecu, ovo se desilo u decembru. Znači, svjesno ona tri mjeseca pratimo. 

Idemo dalje. Nakon toga, sazvan je Upravni odbor Doma zdravlja Tuzla. Evo ga ovdje, 

Upravni odbor Doma zdravlja Tuzla, dnevni red. Prva tačka dnevnog reda: Imenovanje VD 

direktora. Iduća tačka dnevnog reda: Davanje ostavke doktora Samira Mačkovića. Doktor 

Samir Mačković na taj način direktno učestvuje u radu Upravnog odbora gdje imenuje sebe, a 

to je omogućeno nezakonitim kršenjem zakona. U izjašnjenju oni ponovo kažu je on bio 

suzdržan i na taj način nije učestvovo, što ponovo mi ovim putem eksplozivno demantujemo, 

iz razloga što zakon iz Republike Bosne i Hercegovine kaže: Upravni odbor ima najmanje tri, 

a najviše devet članova. Najmanje tri i da je gospodin Samir Mačković izašao ili da je prije ove 

tačke dao ostavku, on ne bi mogao direktno uticati svojim prisustvom na imenovanje samog 

sebe na tu funkciju. Svakako u međuvremenu on je imenovan, iako ne ispunjava Zakon iz 

zdravstvene zaštite da bude direktor i delegira u Mostar da polaže ispit. Nakon što odlazi da 

polaže ispit, mi prije dva dana imamo raspisan javni konkurs za direktora. Ovdje nisu bitna 

imena zaključujem. Nisu bitina imena. Nije bitno ništa. Mi imamo činjenicu da ste vi, kao 

gradski vijećnici, bili prevareni ili saučesnici. Mi smatramo jednoglasno da ćete reći da ste bili 

prevareni, jer očigledno neko vam poturio ovo da vi izglasate nezakonite izmjene Statuta. To 

će nakon ovoga, a vaša odluka će biti vjetar u leđa tužilaštvu. Ukoliko se i ne desi vaša odluka, 

to svakako ide na tužilaštvo. Ali, kad tužilaštvo krene izuzimat dokumentaciju, koja krenu s 

hapšenjima, što je idući korak, vidjećemo na koji način će se onda gradski vijećnici, koji su 

ovo sad ponovo aminovali, biti tretirani.  

Uglavnom, ukoliko ima bilo kakvih pitanja, stojim vam na raspolaganju. Na ovaj način 

smo komparirali odgovor Doma zdravlja, našu inicijativu, uporedili sa zakonom i situacija je 

kristalno jasna. Vi ste izglasali te izmjene Statuta na način kako ste izglasali. Mi vas pozivamo 

da to poništite i da se nakon toga pristupi. Svakako ide izbor direktora. Ima da se pristupi 

kvalitetnom stavljanju zakonske procedure ovog, ovog Statuta, jer se desila situacija kakva se 

desila.  

Ako mognem odgovoriti na neka pitanja (NATAŠA PERIĆ – U redu) ako bude. 

(NATAŠA PERIĆ – Ako bude za vas pitanja. U redu). Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Hvala gospodine Selmane. Ja ću sad zamolit predsjednika Upravnog odbora Doma 

zdravlja Tuzla da se izjasne, mislim da daju vijećnicima obrazloženje kako bi se znalo kako će 

vijećnici glasat. Izvolite. Gospodim Ćilimković, predsjednik Upravnog odbora. Molim vas. 

malo tišine. 

 

DAMIR ĆILIMKOVIĆ – predsjednik Upravnog odbora  

                    JZNU „Dom zdravlja dr. Mustafa Šehović“ Tuzla 

 

 Evo, ja vas sve pozdravljam još jednom. Ovdje, niz netačnih navoda izneseno i uporno 

se želi izmanipulisat i s vama i želi izmanipulisat se netačnim navodima, u stvari da vas se na 

jednu drugu stranu odvede.  

Evo krenućemo od zadnjeg ovog. Na sjednici jest, tačno je da je na sjednici, al vi nigdje 

ne spominjete Poslovnik. U Poslovniku član 22. kaže da predsjednik i članovi Upravnog odbora 

glasaju tako što se izjašnjavaju za prijedlog, protiv prijedloga i mogu biti suzdržani. Gospodin 

Mačković je suzdržano glasao, što je logično i ničim nije prekršio u tom slučaju.  
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Sama vaša inicijativa je ovdje u stvari problematična. Vi navodite kao pravni osnov 

inicijative, u stvari, putem netačnih navoda, dva ova inspekcijska nalaza. Ta dva inspekcijska 

nalaza 05.04. i prije toga 15.03. Jedan je od strane Kantonalne inspekcije za rad, drugi je od 

Kantonalne inspekcije za, onaj, o zdravstvu. Obadva su obustavljena, jer nije ničim utvrđeno 

da je bilo šta prekršeno. Ničim utvrđeno. Ja ću vas uputit u jednu stvar.  

Procedura za donošenje bilo koje izmjene Statuta, ja sam vas to, al imam potrebu 

ponovo da vam pojasnim. Kroz šest iteracija mora proć. Inicira se od strane stručne službe 

Ustanove, preko Upravnog odbora, preko stručnih službi Gradske uprave, preko Komisije za 

statutarna pitanja, na Gradsko vijeće i ponovo tek onda Upravni odbor donosi.  

E sad, jesmol mi mogli izmanipulisat? Evo i da smo imali namjeru. Sad kompletno to i 

zašto bi ovdje bilo ko manipuliso s nekim stvarima? Ako znamo da je osnovna uloga Statuta 

da se obezbijedi jel tako, nesmetano djelovanje, onaj, rada Ustanove, što jest primarna uloga 

da obavlja se samo djelatnost. Zašto bi neko manipulisao? 

Gospodine dragi, član 37. kojeg vi pominjete, nađite mi u jednoj zakonskoj odredbi, 

gdje ima utemeljenje. (Adi Selman govori bez uključenog mikrofona op.a.). (NATAŠA PERIĆ 

– Nemojte molim vas dobacivat. Nemojte. Ne možete vi dobacivat s mjesta. Nemojte). Ne, ne, 

mislim, ja nemam ništa protiv da....član 37. kaže da je u skladu sa zakonom, što nije tačno i da 

je, onaj, najkasnije, koji član se može normirat najkasnije? Jel to znači godinu dana prije se 

može raspisat? Pa znači, jel tako? I onda je OK. (NATAŠA PERIĆ – Nemojte dobacivat).  

Prošli, prošli mandat, odnosno izborni ciklus, gdje je upravo i nasto problem sav, je 

raspisan šest mjeseci prije. Započeta je procedura, pa je direktor imenovan 06.02. da mu 

počinje važit od 27.03. I onda je sad sav ovaj zabunluk i nasto.  

Uvaženi vijećnik Berbić, jel tako da ste poslali inicijativu da se (NATAŠA PERIĆ – 

Nemojte postavljat pitanje nikome). Ne, ne, samo hoću da objasnim. I vas je to obmanulo na 

neki način i, onaj, skrenulo, pa ste tražili od Upravnog odbora i dostavili vam odluku dokad 

zaista direktor ima. I jest bilo to zbunjujuće u tom momentu. I mi smo se oglašavali, davali 

demant. Međutim, to niko nije htjeo da sluša. Ja ne mislim ovdje da je uopšte ova inicijativa 

Statut kao Statut. Evo, sad ću vam reć.  

Na zadnjoj sjednici Upravnog odbora smo donijeli odluku da ponovo stručne službe u 

skladu sa mišljenjem, onaj, Gradsko vijeće, da ponovno pretresu kompletan Statut, da vide da 

li ima bilo koje odrednice da nije u skladu sa zakonom. Al, bez obzira na Statut, Upravni odbor 

i sve zaposleni u Domu zdravlja obavezuju i zakoni, bez obzira na Statut, oni se moraju 

zakonskih odredbi ra... 

Problematični član 67. kog je inicijativu, kroz inicijativu Gradsko...onaj, Gradski 

pokret, problematiziro. On tam kaže, al ne može bit samo ta situacija da se VD direktor kao, 

moraju i ostali bit situacija. I zato se i koristi, zato je...krovni za Statut, Zakon o javnim 

ustanovama, a znači, odnosno, Lex specialis zakoni, Zakon o zdravstvenoj zaštiti. Ja mislim da 

je ovdje potupno sve jasno. Da je ovdje problem samo prvog čovjeka Doma zdravlja. Zato se i 

pokušava taj politički, a ne pravni. Ovo je klasično pravni okvir. Statut je pravno pitanje, nije 

političko pitanje.  

I ne vidim više u čemu je problem. Evo tolko je i konkursna procedura svakako za 

direktora. Ima pravo i čak i poželjno da se svi prijave. Što veći broj kandidata, jer zasigurno 

ćemo doć do najboljeg. Ja ću toliko zasad samo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu hvala. Ovo je načelni...Molim vas, samo malo. Ovo je načelni pretres. Znači, mi 

smo se ovdje upoznali sa predlagačem inicijative, odnosno, njihovim izlaganjem i sa Domom 

zdravlja na, odnosno, sa Upravnim odborom koji je dao izjašnjenje. Ovo nije klasična diskusija, 

jer mi ovo nismo uvrstili u Dnevni red. Znači, ja sam dala priliku, evo predlagačima, dala sam 
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Domu zdravlja Tuzla. Evo dajem vijećnicima, koji smatraju da trebaju da nešto kažu i stavljam 

na izjašnjavanje dal se uvrštava ovo u Dnevni red. Znači, ovo je načelni pretres. Možete. Zoran 

Jovanović, pa onda vijećnik Omer Berbić.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Pa vidite. Dobro je da ima mladih koji pokušavaju da isprave neke „krive Drine“. 

Međutim, ovdje ne postoji „kriva Drina“. Ja se nisam uključivao u javnost, nešto slušao, 

međutim, ovaj, nisam se uključivao da nešto duboko ovo analiziramo navodni problem.  

 Ako uzmete nalaz kantonalnog zdravstvenog inspektora od 05.04.2023. godine i 

pročitate na drugoj strani prvi stav, koji kaže da je subjekt nad...upisan u registar kod nadležnog 

suda u skladu sa propisom o reg...ustav...fed...inspektor je predočeno rješenje o izmjenama 

podataka broj 032, da ne čitam sad, sve ima, od 30.03., u kojem su upisani podaci o značaju za 

pravne prom...i to podaci o promjeni dir... (nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.) rješenje 

upisane u nad...subjekta, odgovorno lice Mačković Samir.  

 Šta mi radimo danas kroz ove, ovu raspravu? Mi tumačimo i ulazimo u meritum rješenja 

o registraciji. To je sudska presuda. Rješenje o registraciji je presuda suda. Mi nemamo to 

pravo. Da nije bilo ovo na zakonit način, ni jedan sud ovo ne bi donio. Znači, morate tamo 

dostavit kad mijenjate bilo šta i Statut i zapisnike i odluke, znači, i da taj Statut nije bio u skladu 

sa zakonom, vratili bi ljudi. U Statutu sve piše, znači da je on usklađen sa zakonom. I ako mi 

nastavimo dalje po ovom zahtjevu ovih mladih ljudi, ja im čestitam što se bore, al moraju malo 

dublje analizirat neke stvari, ovaj, mi ulazimo ovdje u problem. Tumačit presudu mi ne 

možemo. A ovo je presuda o registraciji. To pravnici znaju. Imamo ovdje i advokata, znaju šta 

je registracija jednog pravnog subjekta. Zvanični dokument i mislim, da ne znam, evo neću 

uticat... 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim, molim vijećnik da samo ukratko, znači, ovo nije klasična diskusija. Izvolite 

Omere. Hvala. Neka se pripremi vijećnica Ćatibušić.  

 

OMER BERBIĆ – vijećnik Naše stranke 

 

 Ja ću isto vrlo kratko ovdje. Ovdje je jedna stvar koja je jako diskutabilna. A to je sam 

način na koji smo izglasali ovaj Statut, koji pokazuje da tu nešto zaista smrdi. Ako se vi sjećate, 

Statut je nama donesen na samoj sjednici gdje mi nismo imali prilike da se posavjetujemo ni 

sa kakvim pravnim timom, ni sa ljudima koji znaju više o ovom samom slučaju, nego je 

donesen na samoj sjednici „De vi glasajte za to“. Čak je i Poslovnik prekršen, jer je na sjednici 

izašla gospođa, pa izmijenila tekst samog Statuta na sjednici, a to se mora Amandmanom 

rješavat. Ja se dobro sjećam ove sjednice, jer sam ja ovdje, možda čak jedini i uz još par 

viječnika i vijećnica tražio da se odgodi ovakva vrsta priče, upravo da ne bi došlo do ovog što 

sad gledamo. Da ne bi došlo do različitih tumačenja, jer ja zaista sam želio da dobijem mišljenje 

svog pravnika, odnosno pravnika, ovaj, koji me prati u radu i da vidim sa ljudima da li je sve 

uredno sa Statutom, jer ako ovo je izmjenjeno kao što iz „Karton revolucije“ govore, onda tu 

možda ima nekog, nekog (NATAŠA PERIĆ – Molim vas, malo tišine), nekih otvorenih pitanja 

koje ovo Gradsko vijeće ne smije puštati da mu bude kao mrlja na obraz. I ja mislim da ovo 

treba uvrstiti, pa onda nekim zaključkom donijeti da opet, evo dobijemo mišljenje nebitno i 

Kantonalne inspekcije, možda da pošaljemo, ovaj, na mišljenje i Obdusmene ili na neki način 

da dobijemo još neko mišljenje da li je, ko je ovdje u pravu pravno. Jer zaista je sada teško 

odlučivati, ali ako je ovo istina što su „Karton revolucija“ govorili, onda je ovo skandal, jer će 
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se uključit tužilaštvo. Onda ovdje ima puno većih pitanja. A ja se sjećam kako je Statut opet 

donesen. Svi se mi ovdje sjećamo da se prelomilo preko koljena, a ni za jedan drugi dokument 

to dosad nismo uradili. To je ovo jedini dokument za koji smo ovo uradili. Ja se sjećam te 

sjednice i radi činjenice da smo tako prelamali taj Statut preko koljena, možda je dobro da 

uvrstimo ovu tačku. Jeste dobro, ja ću glasat za nju da se uvrsti i da dobijemo još više, još više 

mišljenja, jer ako se nešto tako prelama, onda tu nešto smrdi. (NATAŠA PERIĆ – Dobro). 

Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Omere. Selma, ukratko, molim vas. Izvolite. Vijećnica Selma Ćatibušić.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

 Ništa. Ja ću bit veoma kratka. Svakako Klub vijećnika Platforme za progres će podržati 

da se ova tačka uvrsti u Dnevni red, jer očigledno ima dosta stgvari o kojima još treba da 

razmatramo. 

 Ja bih samo voljela da mi se odgovori konkretno, precizno od strane Upravnog odbora 

ili svejedno: Da li je direktor u toku imenovanja ispunjavao sve uslove zaista, počevši eto od 

tog zdravstvenog menadžmenta? Da li su ovi navodi koji je konkretno Adi Selman iznio, da taj 

čovjek nije imao ispit tada kada je imenovan? Da li je to tačno? 

 I tako da, onaj, i svakako što se tiče samog inspekcijskog nadzora i svih ovih nalaza, 

smatram da bi nam u sklopu tačke Dnevnog reda svakako trebala veća i bolja pojašnjenja. 

Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Elvir Bijedić samo, izvinjavam se, pa vijećnica Kavazbašić 

Huskanović. Izvolite Elvire.  

 

ELVIR BIJEDIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Pozdravljam sve prisutne. Dakle, biću vrlo kratak. 

Dakle, glasat ću za da se ova tačka uvrsti, da se ova inicijativa uvrsta kao tačka Dnevnog reda, 

upravo iz razloga što evidentno je da imamo jako puno pitanja, kako vijećnica i vijećnika, tako 

da piptanja prema službi, pitanja prema Upravnom odboru i svakako pitanja prema „Karton 

revoluciji“. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

 Pa ja bi samo zamolila Upravni odbor Doma zdravlja da, možemo to donijeti kao 

zaključak, da nam dostavi komplet (NATAŠA PERIĆ – Ovo je načelni pretres, molim vas, 

znači, nije tačka Dnevnog reda). OK, ovaj, da nam, al dobro, al da nam dostave, onaj, tu 

dokumentaciju. (NATAŠA PERIĆ – Možete inicijativu podnijeti). Inicijativu. (NATAŠA 

PERIĆ – Podnesite incijativu sad vijećničku). Ok. Može. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Zaključujem. Ima li još neko? (vijećnik Zijah Rifatbegović govori bez 

uključenog mikrofona op.a.). Može. Vijećnik Rifatbegović. 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Upravo kad smo govorili o ovom Statutu, ovo što uvaženi Omer kaže i ja sam bio jedan 

od tih koji je govorio da to pokušamo malo spustit na zemlju. Evo i sad želim reći jednu stvar. 

Radi se o vrlo kvalitetnim ljudima kakav je uvaženi kolega Mačković. To je vrlo kvalitetan 

ljekar, vrlo kvalitetan kolega, a s druge strane imamo zakon koji je jasno definirao. Ja dobro 

poznajem Zakon o zdravstvenoj zaštiti. Tim sam se bavio unazad možda mjesec i po, više nego, 

nego uobičajeno i dobro ga poznajem i neću ulazit sad u tu problematiku. Ali navodi koji su 

navedeni u obrazloženju, ovaj, gospode iz „Karton revolucije“ su neosporni. To je zakon. To 

je zakon.  

 S druge strane, imamo izuzetno kvalitetnog čovjeka. Ponovo to podvlačim. Pitanje je 

sad. Kolko mi i kome činimo uslugu uvažavajuća gospoda iz Upravnog odbora i menadžmenta? 

Kolko mi i kome činimo uslugu ako ćemo na jednu takvu brilijantnu karijeru kakva je uglednog 

kolege Mačkovića, evo odgovorno tvrdim kao profesionalac ostavit neku mrlju? Nemojte da 

to radimo. Hajmo iznać rješenje koje je u skladu sa zakonima, pri tome da karakter 

profesionalnosti i ugled kolege Mačkovića ostane netaknut. Jer je on uložio enormno veliku 

količinu truda i rada u sve to. Ponavljam, ovo je vrlo važno pitanje. Ja sam taj koji će glasat da 

se to stavi na tačku Dnevnog reda i da pokušamo nać rješenje koje je prihvatljivo za sve, 

čuvajući, čuvajući ugled i poštovanje svih onih koji su učestvovali u ovom projektu i hvala im 

što su ovo potegli, jer nije lijepo da odavdje odemo, a da bilo ko, da prekršimo zakon s jedne 

strane, a s druge strane da, da ostavimo mrlju na jednoj brilijantnoj karijeri. Mislim da je to 

naša obaveza da riješmo na kvalitetan način. Hvala vam lijepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Hvala.  

 Zaključujem raspravu. 

 Stavljam na izjašnjavanje Incijativu za donošenje odluke o poništavanju Odluke o 

davanju saglasnosti na Statutarnu odluku o izmjeni i dopuni Statuta Javno zdravstvene nastavne 

ustanove Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla, broj 04-6448-2/22 od 16.12.2022. koju 

je donio Upravni odbor Ustanove, sa mišljenjima Komisije za statutarna pitanja i propise. 

 Molim vijećnike da se izjasne. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Izvinjavam se. To je za 

Dnevni red, jel? Ja, za prijedlog da se uvrsti. (ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Za prijedlog da se 

uvrsti. To je za, je li tako?). Ja. Da se uvrsti.  

 Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je Incijativa. Konstatujem da je za uvrštavanje Incijative Građanskog 

pokreta Buđenje Tuzla u Dnevni red 29. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, glasalo  

 9 vijećnika, niko nije bio protiv i 18 je bilo suzdržanih, 

 

 tako da Incijativa Građanskog pokreta Buđenje Tuzla za donošenje Odluke o 

poništavanju Odluke o davanju saglasnosti na Statutarnu odluku o izmjeni i dopuni Statuta 

Javno zdravstvene nastavne ustanove Dom zdravlja „Dr. Mustafa Šehović“ Tuzla, broj 04-

6448-2/22 od 16.12. koju je donio Upravni odbor Ustanove, sa mišljenjima Komisije za 

statutarna pitanja i propise i gradonačelnika nije dobila potrebnu većinu za uvrštavanje u 

Dnevni red.  
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 Zahvaljujem se predstavnicima Građanskog pokreta. Slobodni ste. Doviđenja.  

 Kolega Berbiću. Vi ste isto dostavili naknadno u Dnevni red, mislim u Poslovničkom 

roku, ali ova Inicijativa je već, evo o njoj se glasalo, tako da konstatujem da se o ovom 

prijedlogu nećemo, Gradsko vijeće neć izjašnjavati, s obzirom da smo ovu Incijativu sa članom 

111. Molim? (OMER BERBIĆ – Ništa, ništa. Ok). Sa Članom 111. Poslovnika Gradskog 

vijeća već uvrstila i da se o istoj već izjasnili.  

 Sada stavljam na izjašnjavanje na Dnevni red. Molim? (vijećnik Omer Berbić govori 

bez uključenog mikrofona op.a.). Aha. Izvinite. Izvinjavam se, ja. Samo malo.  

 Kolega Omer Berbić je predložio da se u Dnegvni red uvrsti tačka pod nazivom 

RJEŠAVANJE PROBLEMA OPSTANKA OMLADINSKOG ŽENSKOG RUKOMETNOG 

KLUBA JEDINSTVO TUZLA. 

 Prije nego što dam riječ vijećniku Berbiću, ako mislim želi da izjasni se, nije problem. 

Obavještavam vijećnike da sam, u skladu sa ranijim zaključcima Kolegija Gradskog vijeća, 

odmah po dobijanju molbe - zahtjeva Omladinsko ženskog rukometnog kluba Jedinstvo Tuzla 

za pomoć u rješavanju problema opstanka Omladinsko ženskog rukometnog kluba Jedinstvo 

Tuzla, istu proslijedila gradonačelniku Grada Tuzle i Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu 

zaštitu na izjašnjavanje. Po dobijanju traženih izjašnjenja, isti će biti dostavljeni Kolegiju. 

Znači, mi imamo, kako što znate na Kolegiju zaključak da prije nego što nešto dođe na Vijeće 

prvo tražimo od službe. Pa evo Omere, vi možete ukratko. Al, samo da obavijestim da je...  

 

OMER BERBIĆ 

 

 Pa evo, ovaj problem opstanka nije više uopšte pitanje politike. To je pitanje opstanka 

i ženskog sporta u gradu Tuzla, uzimajući u obzir evo da Omladinski ženski rukometni klub je 

pred gašenjem radi financijskih problema. Oni su treba bit ovdje otvoreni i gledat onako kako 

je napisano u tom dopisu. To je da je bilo 5.000 maraka, koje na neki način prema tim pravilima 

službe nisu opravdana. To treba uzeti kao jednu činjenicu koja evo sada, sada imamo taj teret. 

Ali, s druge strane, postavlja se pitanje da li je to dovoljno da mi kažemo da evo više ženskih 

rukomet u gradu Tuzla neće postojati, jer ako mi ne donesemo jednu, jednu vrstu zaključka da 

im se pomogne financijski, pa onda da im se pomogne i na drugi način.  

A kada kažem na drugi način, mi treba da napravimo jednu vrstu, jednu vrstu službe ili 

evo da, da zadužimo NERDU ili ko nam piše projekte, da se pomogne ljudima kako da se 

pravda novac od projekata, jer ne mogu ljudi koji su u sportu, koji su u nevladinim 

organizacijama, koji ne rade profesionalno i koji nemaju više od jednog zaposlenog pravdat 

novac po nekim načelima službe. Ja razumijem i tu službu, naravno, ako oni nemaju zaposlene 

koji su profesionalo obučeni za to.  

Ja uopšte ne mislim da je ovdje 5.000 maraka, da je to neka pronevjera. Ja mislim da je 

ovdje i 5.000 maraka pitanje pravdanja onako kako služba to želi, a što se nije desilo.  

I iz tog razloga, ja molim Gradsko vijeće da ovo stavimo na Dnevni red, da na neki 

način zaustavimo gašenje ženskog rukometa u gradu Tuzla i da zaključkom obavežemo službu, 

ali i da obavežemo možda gradonačlenika da iz tekuće rezerve da novac koji je potreban da 

ženski rukometni klub može opstati, al da onda obavežemo službu i da obavežemo rukovodstvo 

tog kluba da sjednu zajedno da im se objasni kako se pravdaju sredstva iz budžeta. 

Dalje, ovih 5.000 maraka koje nisu dobro opravdana, pravi razlog za gašenje ženskog 

rukometa, ja mislim da nije. Možda neko od vas misli da jeste, ali ja mislim da nije. (NATAŠA 

PERIĆ – Molim vas, malo tišine). Mislim da bi im se trebalo pomoć u ovom smislu, jer mi kao 

Gradsko vijeće nosimo taj teret. Znamo šta nam se dešava sa sportom. Da nam je profesionalni 

sport ugašen. Fudbal, košarka, daleko smo od ABA lige. Rukomet jedini koji se tu čupa. 
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Pogotovo ženski sport. Evo sada jedno što imamo svijetla, svijetla, ovaj, tačka je Ženski 

fudbalski kllub „Sloboda“.  

Ali, tu se otvara još puno pitanja. Činjenica da, da, da Omladinski ženski rukometni 

klub mora u Mejdanu u deset naveče da trenira i tako dalje. Mislim, puno, puno pitanja. Ljudi 

su tu koji ginu za sport. Evo, tu je, ja mislim i predsjednik. Nisam siguran. Ali ako jeste, na 

ovu tačku ne moramo puno diskutovati. Dajte da nam on da objašnjenje zbog čega se ovo sve 

desilo i da mi nekim zaključkom riješimo, probamo riješiti ovaj problem. I ako to financijske 

prirode, nisu to neki veliki novci. Dajemo za neki „cum grano salis“ 45.000 maraka, od kojih 

niko nema nikakvog hajra, a ovdje djecu sklanjamo s ulice i na neki način zaista treba pomoći 

da ženski rukomet opstane u gradu Tuzla. Hvala ljepo. 

NATAŠA PERIĆ 

 U redu. Hvala Omere. Vijećnik Ovčina se javio za riječ. Dobro, pa onda vijećnik Zijah 

Rifatbegović. 

ALEN OVČINA – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Hvala predsjedavajuća, ovaj, upravo ovo što kolega Omer govori, ja koliko imam 

informaciju da su ta sredstva utrošena u kotizaciju, znači, kluba za takmičenje u ligi, znači, 

sredstva su, je li, iskorištena samo u drugom pravcu i tu je došlo do te neke greške, ovaj, i 

takođe eto ako može, je li, da nam predsjednik kuba, ne znam, da li on može... (NATAŠA 

PERIĆ – Nismo ga planirali, ovaj, ja uopšte ne znam ni da je ovdje predsjednik kluba. Mislim 

nisam obaviještena, ali, ovaj, ja sad vama ponavljam da smo mi po zaključku Kolegija uputili 

službi da se izjasni, iako sam ja već imala uvid, pošto mi je predsjednik privatno poslao i tamo 

stvarno ima i zvala sam službu, al dobićete svi napismeno. Znači, oni su dužni. Trošili su 

nenamjenski sredstva. I to je glavni razlog. Et, samo to, nije ništa, mislim, nenamjenski, a 

valjda su sad u tom minusu, ne znam 20.000). Pa njima je, (NATAŠA PERIĆ – Ma znam, al 

ev...) njima je sad problem što njima rok ističe, ovaj, sljedeći mjesec (NATAŠA PERIĆ – 

Znam. I to sam vidjela. Mislim, moramo sačekat. Nek se Vijeće izjasni, al zaista po nekoj 

proceduri moramo i služba da se izjasni). U redu. Hvala. (NATAŠA PERIĆ – Mislim, upućeno 

je napismeno. Dobićete. Razumijete). Da, da, razumijem, razumijem.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Vijećnik Zijah Rifatbegović. Neka se pripremi vijećnik Jusić.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ 

 

 Ja ću vrlo kratko. Ja ponajviše o tom klubu znam, iz razloga jer je moja supruga 

(NATAŠA PERIĆ – Uključite), jer je moja supruga igrala dugi niz godina. To Elvir bolje zna, 

ovaj, kao sportski radnik, dugi niz godina igrala za Omladinski ženski klub, Odbojkaški klub, 

ovaj, Jedinstvo. Poznato mi je da su igrali prvu saveznu ligu bivše države Jugoslavije. Poznato 

mi je da su igrali finale kupa sa Mladosti u Dubrovniku, što je bilo za onu državu itekako 

respektabilno. Mislim da bi trebali učinit napor da se taj klub održi i drobo bi bilo da se ta 

tradicija nastavi, bez obzira, je li, ne sad sa volumen i takmičarske mogućnosti koje taj klub 

može u ovom momentu da, da podnese. Ali trebalo bi zasigurno nać rješenje da Omladinski 

odbojkaški klub Jedinstvo ostane. Fala vam lijepo. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Nedžad Jusić. Neka se pripremi vijećnik Jovanović. 

 

NEDŽAD JUSIĆ – nezavisni vijećnik iz reda 

                      nacionalnih manjina 

 

E, hvala. Ja bi samo ukratko. Možda da se i mi zaštitimo za naredni period, ukoliko sad 

donesemo odluku, odnosno preporučimo službi il uvrstimo u Dnevni red, da se prekrše 

određena pravila, a to je da se sredstva koja su dobivena iz budžeta, nenamjenski troše, ond se 

postavlja pitanje sutra neko drugi kada potroši nenamjenski sredstva, šta sa tim činiti? 

Ja znam dobro neka udruženja za 47 maraka, koja nisu namjenski potrošena bila, 

dobivali obavijest od službe i od drugi, ukoliko ne vrate pomenuta sredstva, da će se pokrenuti 

sudski postupak zbog nenamjenski utrošenih finansijskih sredstava. 

I sada stvarno postavljamo pitanje. Netko nije namjenski utrošio 5.000, e hajmo sad dat 

dodatna sredstva, a netko nije utrošio 47 maraka i hajmo njega utužit. Tolko. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Vijećnik Zoran Jovanović, a neka se pripremi vijećnik Berbić.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ 

 

 Ovo što kaže kolega Jusić, u pravu je. Vrijeme je bilo da se jednom uspostavi način 

kontrole dodjeljenih sredstava poreskih obveznika. Buždet se puni od novca poreskih 

obveznika. Međutim, mi moramo, ovaj, naći izlaz za ovo sportsko društvo. Prvenstveno radi 

ovih mladih ljudi koji se bave da ih ne prepustimo ulici, a vidimo šta nam se sve dešava. A 

samo da znaju vijećnici da općina Kalesija ima dva, tri ženska kluba koji su prvaci u raznim 

sportovima na nivou Bosne i Hercegovine. Evo nažalost Tuzla nema, nema ni jednog prvaka 

Bosne i Hercegovine u bilo čemu, ovaj, mislim da smo malo zapostavili sport, ali evo kad budu 

vijećničke inicijative predložiću inicijativu kojom možemo spasit ovaj, trenutno spasiti ovaj 

klub. Da mu otvorimo mogućnost da dalje aplicira prema Službi za mlade i sport. Pa evo, 

očekujem da me podržite. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. U redu. hvala. Vijećnik, samo malo, vijećnik Elvir Bijedić, pa vijećnik 

Vujadinović. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Ma mislim, nekako sam kao sportski radnik i evo imam 

potrebu da, ovaj, kažem i svoje mišljenje. Ja sam nekako da se uvrsti tačka Dnevnog reda. Ne 

znači da ćemo bit saglasni da im damo novac, nego samo da čujemo, u stvari, ovaj, obrazloženje 

službe, kako su to, pod šta znači nenamjenska? Dakle, potpuno razumijem kolegu Jusića. 

Apsolutno sam protiv da se sredstva troše nenamjenski. 

 Međutim, ako imamo saznanja, a opet kažem, ne bih volio, volio da  to neko kaže javsno 

i glasno, ako je potrošeno za kotizaciju, a, ne znam, planiran je za reprogram, dakle, tek tako 

rekarikiram, jel. Ja smatram da to nije namjenski, ili ako, ako je, dakle, siguran sam da niko 
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nije išo po kafanama, jeo i pio (NATAŠA PERIĆ – Molim vas, nemoje diskutovati). Dakle, 

samo bih htio da se, da se, ovaj, jasno naznači kako to, šta to u stvari znači nenamjenski. 

 Plašim se da ako nam je sljedeća sjednica 31-og ili ne znam kraj avgusta, da će bit 

kasno, s obzirom da se moramo, ovaj, moraju se prijavit za takmičenja, a zaista, ovaj, da Grad 

Tuzla nema predstavnika u Rukometnom, u Rukometnoj ženskoj ligi. Nekako ne bih pominjo 

sva imena koja su igrala, ovaj, mislim da bi to bilo loše onako za imidž grada. Evo, toliko. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Vijećnik Vujadinović. Neka se pripremi vijećnik Kapidžić. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

 Pa, evo samo da se nadovežem. Evo, što se kaže, ovaj, Elvire ne bi spominjao imena, 

treba spomenut da smo imali najbolju svjetsku igračicu, znači iz Tuzle, koja je potekla u ovom 

klubi i trebamo uraditi da taj klub ostane. Onoliko koliko ja znam, isto tako postoje pravdanja 

za ova utrošena sredstva, a sad službe i ostali neka odluče, znači, na koji način to da se, ovaj i 

na kraju krajeva i  mi prebrodi ovo stanje.  

 Nisu to velike pare. Ako su utrošena kotizacija, a za to sve imaju potrebni računi, onda 

ja, mislim, ne znam, da se može nać neko kompromisno rješenje, a da se klub ugasi zato što se 

neće prijavit za naredne tri godine, to je teško ponovo uspostavit funkcionisanje.  

Ja mislim da bi trebalo uvrstit u tačku i učinit sve da se, ovaj, ovaj sportski kolektiv 

sačuva. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Kapidžić. Izvolite.  

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Hvala predsjedavajuća. Ovo ja ću se osvrnut malo na kolegu Jusića, što kaže 

nenamjensko trošenje sredstava, ja se tu s njim slažem. Al, ne bi tako baš definisao ovo, jer 

kolko ja imam informaciju, ovaj, predsjednik ovog Ženskog rukometnog kluba ima računa, 

samo što evo nije potrošio pare na jednu stvar, nego je to na drugu. Laički rečeno, nije uzeo, 

nije kupio dres, nego šorc. Vidite, nije on uzeo pare sebi. 

 A druga stvar. On ima rok do 01. avgusta, čini mi se da mora prijavit takmičenje. O 

tom treba vodit računa. Ne moramo mi ovdje donosit nikakvu odluku dal ćemo mi njima 

dodijelit sredstva. Ajd da napravimo, nek naprave sastanak, pa valjda predsjednik i službe i 

gradonačelnik znaju kako će riješit ovaj problem. Znači, to je jedna stvar.  

 I nemoj da ulazimo sad u ovo ko je trošio namjenski, nenamjenski. Ovdje piše. Čovjek 

je napisao u dopisima da je, da je, onaj, nije dobio sredstva zato što je nenamjenski potrošio 

pare. Al ne, da budemo jasni. Nije potrošio pare da ih nije opravdao. On je njih opravdao. Al 

nije potrošio na ono što je trebao. Znači, nije on pare uzeo sebi.  

 Druga stvar. Treća, u stvari. Ja sam nekad davno, onaj, predložio da se napravi pravilnik 

o dodjeli sredstava iz budžeta sportskim klubovima. I to će nam bit jedino rješenje da ne 

dolazimo u ove situacije. Znači, kad budemo tačno imali pravilnik koji su to uslovi i kriteriji i 

ko može bit korisnik budžetskih sredstava, onda ćemo imat ovih problema. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Dal se još neko javlja? Ništa. Zaključujem raspravu i dajem pauzu od 5 (pet) minuta.  

Pozivam većinu na sastanak. (Pauza). 

 

Nastavljamo sa radom. Zamoliću kolegu Berbića da, evo kao predlagač... Molim vas, 

samo da sjednemo. Kolega Berbiću samo ću vas sad zamolit, ovaj, vezano za vaš prijedlog, 

evo, pošto smo se dogovorili sad na vanrednom Kolegiju na koji način da prevaziđemo ovo. 

Evo, izvolite, pa će, ovaj, Slađana pročitat zaključak o kojem ćemo se izjasnit. (SLAĐANA 

KRAJINA – Nećemo se ovdje izjasnit). (OMER BERBIĆ – Ne, vanredni Kolegij se izjasnio). 

A ja, nećemo, pošto je ovo vanredni Kolegij. Dobro. 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Evo uzimajući u obzir da je bio vanredni Kolegij gdje se donio faktički zaključak da se 

ide u pomoć i realizaciju ovog problema kako nam djeca ne bi otišla na ulicu, ja vrlo rado, ovaj, 

vrlo rado povlačim ovu tačku Dnevnog reda i nadam se evo da će se po zaključku vanrednog 

Kolegija riješiti ovo pitanje. Zahvaljujem se svima koji su glasali. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Konstatujem da je vijećnik Berbić povukao prijedlog tačke pod nazivom 

RJEŠAVANJE PROBLEMA OPSTANKA OMLADINSKOG ŽENSKOG RUKOMETNOG 

KLUBA JEDINSTVO TUZLA. 

 Zamoliću sekretara da pročita zaključak koji je Kolegij donio. (SLAĐANA KRAJINA 

– Nećemo zaključak čitat). Ma, ne mislim zaključak. Šta ste, šta smo na Kolegiju rekli? A ne 

treba, jel? OK. Ništa.  

 

 Stavljam na izjašnjavanje Dnevni red u cjelini. Molim vijećnike da se izjasne. 

(MENSUR ALIĆ – Prije toga, poslovnička). Poslovnička. Vijećnik Mensur Alić. Izvolite. 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Obavještavam vijećnike, predsjedavajuću i zamjeniku da će Tuzlanska alternativa od 

danas biti suzdržana na svim tačkama Dnevnog reda, dok se konačno ne usaglasi i napravi neka 

većina bez nas ili sa nama. Nije bitno. Al da znamo od danas s kim možemo raditi i na koji 

način možemo i kako voditi ovo Vijeće. Zahvaljujem. (vijećnik Zijah Rifatbegović govori bez 

uključenog mikrofona op.a.). Nemojte se, nemojte dobacivat. U redu.(ZIJAH 

RIFATBEGOVIĆ – Šalim se). Nije stvar šalje...Ma znam to, al nemojte dobacivat. 

 Stavljam na izjašnjavane Dnevni red u cjelini. Dobro, evo poništavam, pa ponovo. 

(ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – Izvinjajem se predsjedavajuća. Nisam zlonamjerno). Ma znam da 

niste, nego... 

 Poništavam glasanje. Molim vijećnike da se ponovo izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je Dnevni red u cjelini usvojen sa  

 20 glasova za, nije bilo protiv i 6 suzdržanih.  
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D N E V N I  R E D 

 

- Usvajanje Skraćene verzije zapisnika sa 27. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 30.5.2023. godine i Skraćene verzije zapisnika sa 28. redovne sjednice 

Gradskog vijeća Tuzla, održane 16.6.2023. godine 

 

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O DODJELI JAVNIH 

PRIZNANJA U 2023. GODINI 

3. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

            a)  ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA ODLUKU O 

IZMJENI I DOPUNI PRAVILA JAVNE USTANOVE  ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I 

OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA 

            b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA PRAVILNIK O 

IZMJENAMA I DOPUNAMA PRAVILNIKA O RADU I UNUTRAŠNJOJ 

ORGANIZACIJI I NAČINU RADA JAVNE USTANOVE  ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ 

I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA 

4.  a) RAZMATRANJE INFORMACIJE O PROVEDENOM POSTUPKU PO 

JAVNOM OGLASU ZA IZBOR ČLANA UPRAVNOG ODBORA IZ REDA 

STRUČNIH ZAPOSLENIKA U JAVNOJ ZDRAVSTVENO-NASTAVNOJ USTANOVI 

DOM ZDRAVLJA “DR MUSTAFA ŠEHOVIĆ” TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA, SA RANG LISTOM NAJUSPJEŠNIJIH KANDIDATA  

             b) DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG 

ODBORA IZ REDA STRUČNIH ZAPOSLENIKA JAVNE ZDRAVSTVENO-

NASTAVNE USTANOVE DOM ZDRAVLJA  “DR MUSTAFA ŠEHOVIĆ” TUZLA, 

ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA 

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH 

PONUDA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 

DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLA 

6. RAZMATRANJE I OSVAJANJU ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 

JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU GRADA TUZLA 

7. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO PRAVNIH AKATA: 

a) ODLUKA O ZASNIVANJU STVARNE SLUŽNOSTI NA NEKRETNINI U 

VLASNIŠTVU GRADA TUZLA 

b) ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG 

INTERESA ZA IZVOĐENJE RADOVA NA IZMJEŠTANJU DIJELA TRASE 

DALEKOVODA 

c) MIŠLJENJE U POSTUPKU DONOŠENJA ODLUKE O UTVRĐIVANJU 

JAVNOG INTERESA ZA REKONSTRUKCIJU RASKRSNICE NA MAGISTRALNOJ 

CESTI M18_006, DIONICA ŠIĆKI BROD 3 – ŽIVINICE 1, NA STACIONAŽI KM 

6+100 I REGIONALNE CESTE R455b, NA PODRUČJU GRADOVA TUZLA I 

ŽIVINICE 

8. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU 

JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD 

TUZLA ZA 2022. GODINU:  

            a) JP RTV 7 d.o.o. Tuzla 

            b) JKP „PANNONICA“ d.o.o. Tuzla 

            c) JKP „Komunalac“ d.o.o. Tuzla     

            d) JP BIT Centar d.o.o. Tuzla 
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9. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH 

USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU:  

            a) JZU Gradske apoteke Tuzla                                               

10. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

11. TEKUĆA PITANJA 

            a) Obavještenje Službe za budžet i finansije o razlozima prolongiranja izrade 

Izvještaja o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 1.1. - 30.6.2023. godine i Izvještaja 

o korištenju sredstava tekuće rezerve za period 1.1. - 30.6.2023. godine 

            b) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoline o razlozima 

prolongiranja izrade  Nacrta Zoning plana privredne zone “Piskavica” i “Grijačice” u 

Gornjoj Tuzli i Odluke o provođenju plana privredne zone “Piskavica” i “Grijačice” u 

Gornjoj Tuzli  

            c) Obavještenje Službe za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu o razlozima 

prolongiranja izrade Akcionog plana za implementaciju strategije za mlade Grada Tuzle 

za period 2023.-2026. godina i Informacije o realizaciji Akcionog plana za 

implementaciju Strategije za mlade Grada Tuzla 2017.-2026. godina za period 2020.-

2022. godina. 

 

 Evo ovako. Prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda: 

 

 VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

 

 Prije nego što dam riječ predlagačima inicijativa i pitanja, podsjećam vas da je članom 

163. Poslovnika Gradskog vijeća Tuzla – drugi prečišćeni tekst („Službeni glasnik Grada Tuzla 

5/22.) propisano da se vijećnička pitanja postavljaju pismeno, a čitaju se u pravilu na početku 

sjednice.  

Iz navedene odredbe proizilazi da se vijećnička pitanja ne mogu postavljati usmeno. 

 

Zamoliću vijećnike koji su na prošloj sjednici Gradskog vijeća pročitali svoja 

vijećnička pitanja i inicijative, a nisu ista dostavili do kraja sedmice Stručnoj službi da to učine, 

kako bi ih Stručna služba mogla obraditi i proslijediti onima kojima su upućena. 

I molim vas da se držite ovog pravila. Eto.  

 

Podsjećam da jedan vijećnik, to već znate, što se tiče  tri vijećnička pitanja i tri 

vijećničke inicijative može podnijeti. Evo sad idemo na  

 

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Prvo vijećničko pitanje je, vijećnik Elvir Bijedić. Neka se pripremi vijećnik Hasib 

Hirkić. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Dakle, ja imam jedno vijećničko pitanje koje upućujem 

Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica i Javnom preduzeću Ceste 

Federacije Sarajevo. 

 Dakle, vijećničko pitanje: Da li postoji iz ugla saobraćajne struke potreba, opravdanost 

i mogućnost kvalitetnijeg rješavanja raskrsnice, kružni tok ili slično, u Ši Selu kod Prinčeve 

džamije u Tuzli, ako postoji, za kada je planiran? 
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 Obrazloženje je malo duže. Pročitaće ga pretpostavljam, ovaj, Služba i Javno 

preduzeće. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Hasib Hirkić je priložio. Vijećnica Ana Pejić. Vijećnici Anel i 

Ibeljić i Ana Pejić. Vijećnik Anel Ibeljić. Prilaže. Vijećnik Anel Ibeljić opet. Vijećnica Esana 

Kavazbašić. Šta je ovo sve, Slađana? Piše nešto pitanja dostavljena za...(SLAĐANA 

KRAJINA – Ne, ne, prošli put nije bila sjednici, pa...) A samo je priložila. Samo je priložila. 

U redu. A sad imate novu, jel? (vijećnik Esana Kavazbašić Huskanović govori bez uključenog 

mikrofona op.a.). A dobro, to je sad inicijativa. Mi sad govorimo o pitanjima. Dobro. Kad bude 

inicijativa. Možete.  

 E sad, vijećnik, ima li još neko? OK. Vijećnik Senad Mehmedinović, pa vijećnik 

Berbić. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

 Hvala najljepša. Ako ovako se nastavi većina, ja očekujem petsto metara puta na 

Kiseljaku.  

 Pitanje Domu zdravlja Tuzla. Molim vas da mi dostavite informaciju koliko Zavod 

zdravstenog osiguranja godišnje izdvaja za finansiranje Centra za rani rast i razvoj djece? 

Koliko Centar ima zaposlenih sa stepenom stručne spreme i stručnim zvanjem? I gdje se nalazi 

donirano namjenski opremljeno vozilo iz 2013. godine za rad Centra? 

 Iz dosadašnjih izvještaja o radu Doma zdravlja Tuzla, može se vidjeti da se za pružanje 

zdravstvenih usluga dobija ukupna godišnja naknada od strane Zavoda zdravstvenog 

osiguranja. Ukupna vrijednost standardizovanog broja zdravstvenih timova za osigurana lica 

za područje grada Tuzle donosi se na osnovu Odluke o standardima i normativima od strane 

zavoda zdravstvenog osiguranja. Prema navedenoj odluci, određena sredstva se izdvajaju za 

Centar za rani rast i razvoj djece. S tim u vezi, molim da mi se dostavi informacija o godišnjem 

iznosu finansiranja u posljednje tri godine Centra za rani rast i razvoj djece, te da mi se dostavi 

informacija koliko od stručnog osoblja radi u istom? Da li postoji lista čekanja korisnika, 

odnosno koliko dugo se čeka na procjenu i tretman? Također, u medijima se može pronać 

informacija da je 2013. godine, od strane UNICEF-a donirano posebno opremljeno kombi 

vozilo, koje je specijalizirano kao igraonica i biblioteka. Zanima me gdje se nalazi vozilo i da 

li služi svrsi? To je prvo pitanje. 

 Drugo pitanje Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu. Molim vas da mi 

dostavite informaciju koliki broj osoba čine Skupštinu Slobode, te da mi se dostavi Zapisnik 

sa posljednje sjednice Skupštine kada je imenovano novi Upravni odbor. 

 Svjedoci smo aktuelnih dešavanja oko Slobode oko imenovanja novog Upravnog 

odbora koji bi trebao stabilizovati situaciju u klubu. Periodi za nas je dokaz da kao vijećnici 

dajemo podršku radu kluba, te su u prošloj godini glasanje vijećnika izdvojila sredstva od skoro 

milion Konvertibilnih maraka za finansiranje rada Slobode.  

 Obzirom da se iz budžeta Grada Tuzle finansira klub, smatram da ne možemo biti 

nijemi posmatrači aktuelnih problema, naročito zbog činjenice da smo podržali izdvajanje 

milion Konvertibilnih maraka, te u vezi s tim smatram da moramo dobiti tačne i pouzdane 

informacije o trenutnoj situaciji unutar kluba. Zato vas molim da mi dostavite informaciju, 

ukoliko je namate, da tražite od kluba, ali i od Ministarstva pravosuđa i uprave Tuzlanskog 

kantona, koliko osoba čine Skupštinu Slobode? Da li je to broj od 41 osobe?  
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Također, molim da mi dostavite ili da tražite da se dostavi Zapisnik sa posljednje 

sjednice Skupštine Slobode na kojoj se birao novi Upravni odbor. Obavezno da sastavni dio 

Zapisnika bude spisak prisutnih članova Skupštine sa potpisima o prisustvu istoj.  

Vjerujem da ćemo svi zajedno pomoći d se tradicija Slobode nastavi u sportskom duhu, 

gdje će se pospješivati, a ne narušavati međuljudski odnosi. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 OK. Hvala. Vijećnik Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

 I ja ću ovako, pa ću dostavit do kraja sjednice u pismenoj formi.  

 Prvo me zanima da li je došlo do dizanja plata VSS radnicima u Komunalcu, uzimajući 

u obzir da smo prošli puta imali burnu raspravu gdje je direktor rekao da neće doći do dizanja, 

a ja sam već u međuvremenu dobio informaciju da je došlo do dizanja od 9%, odnosno 7%? 

 Drugo pitanje. Zbog čega se još uvijek sirena oglašava svaki mjesec? To je ona ratna 

sirena gdje mi stvarno, ja smatram barem, da nema potrebe za tim, da bi to trebalo raditi jednom 

u godinu dana, samo da se vidi da li je ona u funkciji. I to naravno plaši, moramo uzeti u obzir 

da imamo puno naših sugrađana koji su bili u Avganistanu u nekim ratnim zonama, gdje ima 

puno djece, gdje se oni zaista, zaista uplaše, ovaj, tog dijela.  

 I treće. Zbog čega se nije išlo u zamjenu svih cijevi, znači, uzimaju u obzir i centralno 

grijanje, uzimajući i uzimajući i, i, i, otpad otpadne vode, ali isto tako zbog čega nije došlo do 

postavljanja optičkog kabla od strane BH Telecom-a ili nekog drugog operatera, kada se vršila 

rekonstrukcija ulice Maršala Tita. Obrazloženje, ovo ide prema službi, mislim da bi služba 

trebala kontaktirat sve ove zainteresirane strane kako bi išli u izmjenu cijevi, jer sada ćemo 

dobiti faktički jednu novu ulicu koja će se opet raskopati kroz šest mjeseci da bi se opet 

zamijenile neke cijevi, a koliko po mojim informacijama za sada se to mijenja samo vodovodne 

cijevi. Fala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Omere. Dal se još neko javlja za riječ? Vijećnica Ćatibušić. Izvolite. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Ja ću reć usmeno, pa ću priložit naknadno svoja vijećnička pitanja i inicijative. Zanima 

me da nadležna služba ukoliko su u mogućnosti zapravo da se dostavi Gradskom vijeću, na 

neki način da li predračun ili neka informacija, koliko je novca potrebno da se grad pokrije 

nadzornim kamerama, pogotovo u onim dijelovima gdje, možemo reći centralni dijelovi, 

centralni dijelovi grada, ali i dijelovi gdje imamo određene znamenitosti spomenika i slično, 

jer smo svjedoci isto kao da je krenula neka navala dodatno nekih, slobodno mogu reći, 

huligana, koji uništavaju sve redom u našem gradu, sve što se napravi i što se ispromoviše. 

Kroz par dana se na neki način, rekla bih, tendeciozno ode na to mjesto i to uništi. To je već 

krenulo i postalo nesnošljivo da mi imamo dodatne troškove konstantno popravljajući sve ono 

što se napravi u našem gradu,, počevši od klupa pa do nekih većih stvari. Tako da smatram da 

grad Tuzla konačno mora da dobije te nadzorne kamere, da bude prekriven video nadzorom i 

da se konačno počnu takvi, slobodno mogu reći promašaji sankcionisati, jer ovo što se trenutno 

dešava u našem gradu je tužno i žalosno, jer postajemo grad koji izgleda kao da kod nas svaki 

drugi stanovnik ima frustracije nad svemu ljepom što je u našem gradu, koliko god to ružno 
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zvučalo, tako da smatram da video nadzor, policija, a nadam se u budućnosti i komunalna 

policija će biti, će biti je li, svakako nešto što je neophodno i nešto što će se morati desiti. Eto. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Selma, jeste vi završili? (SELMA ĆATIBUŠIĆ – Jesam, jesam). Aha. Izvinite. Dal se 

još neko javlja? Ja čekam. Vidim nešto utihnu. Samo malo. Vijećnička pitanja još uvijek.  

 Zaključujem vijećnička pitanja. Prelazimo na  

 

 VIJEĆNIČKE INICIJATIVE 

 

 Alen Kapidžić je priložio. On je imao tri inicijative. Vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite.  

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem. Jeste, ja imam dvije vijećničke inicijative. 

 Prva je, na čelu su obje Službi za komunalne poslove. Prva se odnosi na postavljanje 

dodatnog urbanog mobilijara na igralištu „Grbavica“ u Mjesnoj zajednici Brčanska Malta, 

kanti za smeće, baby friendly klupe, kao i obezbjeđenje sredstava za tekuće održavanje već 

postavljenog mobilijara.  

 Naime, građani Mjesne zajednice Brčanska Malta koji stanuju u okruženju igrališta 

„Grbavica“ su u prethodnom periodu vlastitim i sponzorskim sredstvima u visini od oko 20.000 

maraka u saradnji sa Gradskom upravom, značajno promijenili izgled igrališta „Grbavica“, 

uređenje većeg broja sportskih terena i značajnom nabavkom mobilijara. A imajući u vidu da 

je igralište jako posjećeno, pokrećem inicijativu za postavljanje dodatnih kanti za smeće, jer se 

pokazalo da ove za sada postavljene nisu dovoljne.  

 Takođe, na radost svih građana, dosta roditelja sa novorođenim bebama sve više 

posjećuju ovo igralište. Iz tog razloga iniciram postavljanje baby friendly klupa, a čiju je 

inicijativu zagrad u cjelini pokrenula kolegica Merima Softić Sprečić i koje itekako služe svojoj 

svrsi.   

 Takođe, mišljenja sam da ovakav odnos prema lokalnoj zajednici zaslužuje veliki 

respekt, koji je potrebno iskazati planiranjem sredstava za tekuće održavanje već postojećeg 

mobilijara na „Grbavici“. 

 Druga, dakle je inicijativa za uklanjanje ostataka stare Streljane u Mjesnoj zajednici 

Brčanska Malta, opet na „Grbavici“ i uređenja spomenute površine, u smislu pomjeranja 

ograde i postavljanja rasvjete. Naime, zadnjih godina na spomenutoj lokaciji građani 

primjećuje šprice, igle i kutijice od tableta, što upućuje na to da je zapuštena stara Streljana u 

mraku idealno mjesto za sumnjiva okupljanja.  

 I kao što sam već, da ne čitam prethodno šta su sve uradili, mislim da bi bilo dobro da 

se ta stara Streljana ukloni i da se tako za tim dijelom na igralištu, dakle, u tom smislu postavlja 

rasvjeta i pomjeri ograda, kako bi se spriječila bilo kakva okupljanja sumnjivog karaktera. Time 

bi se u skorije vrijeme, a sve u skladu sa finansijskim mogućnostima, stvorili uslovi za 

izgradnju mini malog nogometnog terena sa umjetnom travom i za postavljanje Street workout 

sprava poput onih na Pannonici, za kojem su stanari već iskazali potrebu preko Službe mjesne 

zajednice. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Ja se izvinjavam, ovaj, napraviću pauzu 5 (pet) minuta, jer smo na ivici kvoruma. 

Mislim, vijećnike treba pozvat da uđu u salu. (Pauza). 

 

 Pozivam vijećnike da uđu u salu. Nastavljamo sa radom. Molim vijećnike da zauzmu 

svoja mjesta. Nastavljamo sa radom. Nastavljamo sa radom. Poslovničko je tražio vijećnik 

Mensur Alić. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Tražim pauzu pet minuta. Klub Tuzlanske alternative ima neki dogovor da se napravi. 

(NATAŠA PERIĆ – U redu). Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Pet minuta pa da nastavimo sa radom, a ja ću najavit kad bude velika pauza.  

 (Pauza). 

 

 Evo kolega Mensur Alić se javio za riječ ponovo. 

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Hvala predsjedavajuća. Pošto je danas na Dnevnom redu ove sjednice veoma važna, 

važne odluke i važna pitanja, pogotovo kad su u pitanju, ovaj, javne ustanove i javna preduzeća, 

a ima i drugih koji se zakonom trebaju donijeti da ne bi kasnili, jer sljedeća sjednica tek treba 

da bude krajem avgusta, a mislim da ne bi bilo većine za izglasavanje ovih odluka i zbog toga 

smo mi odlučili da ćemo danas podržati sve odluke, a da ćemo do sljedećeg Vijeća obaviti 

razgovore sa određenim političkim strankama i vidjeti na koji način i kako ćemo nastavit dalji 

rad do interesa građana Tuzle. Evo danas tako svoju riječ gazim zbog interesa građana Tuzle. 

Zahvaljujem. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala Mensure. Kolega Bijedić, ja sam vas prekinula. Jeste li imali drugu inicijativu il 

ste je već pročitali? (ELVIR BIJEDIĆ – Ja sam je već pročitao. Hvala). U redu. Hvala. Vijećnik 

Anel Ibeljić. (ANEL IBELJIĆ – Prilažem). Vijećnica Ana Pejić i Anel Ibeljić (ANA PEJIĆ – 

Prilažemo). Prilažete. Vijećnica Ana Pejić. Vijećnik Nikica Vidović. Izvolite. Neka se pripremi 

vijećnik Hasanbašić. 

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice BiH 

 

 Sve vas lijepo pozdravljam. Vijećnička inicijativa kojom se poziva nadležna služba da 

u suradnji sa JKP Saobraćaj i komunikacije, ista parking mjesta za roditelje s djecom i dječijim 

kolicima. Parking mjesta česta u Evropskoj Uniji.  

 Obrazloženje: Modernizacija grada i povećanje kvaliteta života svima nam je prioritet 

i podnesena inicijativa bi uveliko unaprijedila navedeno. Stanovnici Tuzle žele moderniji grad, 

a to je i naša zadaća kao vijećnika. 

 Inicijativom pozivamo nadležne službe da u suradnji sa poduzećima grada pretvori od 

nekoliko parking mjesta za automobile, u parking mjesta za parking automobile, roditelja s 
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dječijim kolicima naviše lokacija. Trenutno najbolja lokacija za izradu je obnovljen parking 

kod Pravoslavne crkve u Tuzli ili parking u izradi kod Panonskih jezera, na kojem bi se u 

slobodnom prostoru ili zauzimanjem parking mjesta za roditelje s dječijim kolicima koje je u 

pravilu šire i veće i sa nacrtanim, jasno nacrtanim znakom. U prilogu fotografija.  

Realizacija ove inicijative bi modenzirala grad, učinila ga sličnim gradovima u svijetu, 

a roditelji s malom djecom i dječijim kolicima bi bili prezadovoljni. Tražim i očekujem da 

nadležna gradska služba i gradonačlnik razmotre ovu inicijativu, te žurno pristupe realizaciji 

iste, jer je sezona šetnje s djecom u tijeku. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Admir Hasanbašić. (ADMIR HASANBAŠIĆ – Prilažem). 

Prilažete. Vijećnik Ćerim Rastoder. Vi ste prošlu sjednicu imali...(ĆERIM RASTODER – 

Prilažem). Dobro. To je ta. Vijećnica Esana Kavazbašić. Imali ste i prošlu, jel tako, sjednicu? 

Il nije? Niste bili prisutni. (SLAĐANA KRAJINA – Ja, niste bili prisutni, pa možete i sad ili 

neke druge, znači, do vas je). Il da dostavite ovo il hoćete ovu novu? A hoćete onu neku? Ja, 

možete. De samo mikrofon uključite. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ 

 

Ja molim, ovaj, Upravni odbor Javne ustanove Dom zdravlja, ovaj, da nam se dostavi 

komplet dokumentacija što se tiče tog imenovanja, inspekcijskog nadzora, ovaj, ove prijave  

sad koja ide prema tužilaštvu od „Karton revolucije“, znači, komplet dokumentacija koja se 

tiče imenovanja ovog direktora na poziciju na kojoj se nalazi. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Da li se još neko javlja za vijećničku inicijativu? OK. Selma. Pa onda 

Omer. E, ako su ove usmene, molim vas samo do sutra. (OMER OBERBIĆ – Večeras ću 

dostavit). Počnite.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Da, da, ok. Moja inicijativa, a ujedno bi predložila i zaključak ispred Gradskog vijeća. 

Sad ne znam dal mogu (NATAŠA PERIĆ – Ne možete.) u okviru ovoga? (NATAŠA PERIĆ 

– Ne možete). Al nema veze. U narednoj ću diskusiji.  

 Inicijativa za hitno rješavanje problema žohara koji su se pojavili u našem gradu. 

Ujedno je li, inicijativa za kompletnu deratizaciju i dezinfekciju u samom centru grada. To je 

sada problem koji je postao nesnošljiv, tako da smatram da službe moraju hitno reagovati, da 

se to već u toku ovog mjeseca riješi. Eto toliko. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Selma. Vijećnik Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Evo ja ne znam koji puta dajem inicijativu za kamere na dječijim igralištima u gradu 

Tuzla. Svjesni smo da svaki mjesec dana imamo neki problem. Da neko nešto počupa, podere, 
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pobaca, tako da je ova inicijativa faktički jedna inicijativa koja je zaista, ne iziskuje puno para, 

donijet će nam puno, puno toga dobrog.  

 Druga inicijativa je inicijativa za hitnu deratizaciju i dezinsekciju cijelog centra grada 

Tuzle, uzimajući u obzir da su medijskim natpisima, ali može ovako golim okom vidjeti pojava 

ogromnih žohara, jednog ogromnog broja u centru grada. Pogotovo u starim kućama i starim 

zgradama, tako da je ova inicijativa, inicijativa koja zaista treba hitno da se riješi i mislim da  

je ovo problem koji nam se iz godine u godinu ponavlja na različitim mjestima i da se trebamo 

oko njega pozabaviti.  

 I treća inicijativa, inicijativa da se napravi jedan spisak kulturnih dobara Tuzle. To je 

inicijativa koja treba da zapiše šta mi sada, odnosno Služba, recimo za kulturu, sport i mlade, 

treba da zapiše čime mi sada raspolažemo. Da li se zna gdje je Leda, gdje su Šamori, dal se zna 

šta se dešava i na kojim mjestima su stavljeni, koje statue, koji kipovi. Da tačno imamo 

informaciju s čim grad Tuzla od kulturnih dobara raspolaže, a šta je ono šta treba da tražimo u 

privatnim dvorištima ili na neki drugi način gdje to ostavljamo. 

Također, ovdje bi trebalo da se napravi spisak djela Ismeta Mujezinovića koji su i 

pitanje je u kakvom su stanju, ali i, i, puno ostalog kulturnog, materijalnog i nematerijalnog 

dobra grada Tuzle za koji ja smatram da trenutno, odnosno ne vidim da imamo negdje neki 

spisak ili negdje neku evidenciju o tome čime mi raposlažemo. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnica Selma Ćatibušić. Imala je još jednu inicijativu. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Evo zaboravila sam još jednu inicijativu koju ću priložit večeras i pismeno. Inicijativu 

koju sam već prilagala nekoliko puta, a smatram da bi bila onako simpatična u našem gradu, 

tj. inicijativa za „Book box-ove“, odnosno kutije za knjige za razmjene knjiga u koje bi se, u 

kojem bi stanovnici mogli da ostavljaju knjige koje su već pročitali, a da uzimaju je li besplatno 

knjige koje se, koje se tu nađu. To je nekako u svim evropskim gradovima nako dosta 

simpatična stvar. Smatram da bi u našem centru grada, u parku i možda na Panonskim jezerima 

već jednom bilo. Ne iziskuje neke troškove velike, a stvarno daje neki lijep osjećaj, utisak, 

pogotovo za ljubitelje knjiga i slično, tako da et, priložila bi i tu inicijativu, a večeras ću to 

završit i pismeno. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Dal još neko ima inicijativu? A, vijećnik Hirkić. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ – samostalni vijećnik  

 

 Zahvaljujem. Evo ja ću kratko samo. Ako nije problem, onaj, da ukažem na jednu 

možda grešku, a evo kroz inicijativu ako ikako Javno preduzeće Komemorativni centar može 

riješiti problem onoga razglasa. Evo bili smo svjedoci svi gore kad je bila dženaza koelgi 

Damiru da, onaj, u sušitini ono što su  ljudi pokušali i da iznesu, da kažu da se to nije dobro ni 

čulo ni moglo razumijeti. Pa, evo možda inicijativa da se taj razglas gore postavi i uradi. 

(vijećnik Omer Berbić govori bez uključenog mikrofona op.a.) 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Omere, samo se javi. Uključi mikrofon. 

 

OMER BERBIĆ 

 

 Ako se kolega Hasib slaže da vidimo sa Komemorativnim centrom da se napravi neka 

vrsta zaštite od sunca za ljude koji čekaju u redu. zaista je, mi smo sada čekali sat i po, evo, na 

žalost na dženazi našeg kolege Damira i ja mislim da je bilo puno starih ljudi koji su na kraju 

tog dana dobili sučanicu na naki drugi način.  

 Znači, da se proba napravit evo neka zaštita od sunca, dal je to u vidu neke tende? Dal 

je to u vidu nečega što bi moglo poslužit u tu svrhu i da nam se dostavi evo neki premjer samih 

radova da mi vidimo možemo mi to u budžet na neki način za iduću godinu ubacit. Hvala ljepo. 

(SLAĐANA KRAJINA – Jel to zajednička inicijativa?) Nek ide zajedničko. Pa od kiše i od 

sunca. To je to.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Dal još neko ima vijećničku inicijativu? Ako nema, zaključujem prvu tačku 

Dnevnog reda.  

 

Prelazimo na drugu tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA 

U 2023.  

 

Predlagač je Komisija za odlikovanja i priznanja.  

Obrađivač: Stručna služba Gradskog vijeća a materijal su razmatrali: Komisija za 

statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. (OMER BERBIĆ – Samo kratko uvodno.) Hajd. Može 

hajde. (SLAĐANA KRAJINA – Može. Može predsjednik Komisije za odlikovanja i 

priznanja.) Može evo Redžep Ismajlovski. (vijećnik Omer Berbić govori bez uključenog 

mikrofona opa.) A ne drugo. Nije još. Mislite „Naše dijete“. Dobro. (OMER BERBIĆ – Hvala.)  

Ništa. Otvaram raspravu vijećnika. Izvolite. Vijećnik Senad Mehmedinović 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

Hvala najljepša. Pa evo ja moram da kažem prije svega da mi je drago što ovdje vidim 

ove tri osobe koje će dobiti javna priznanja u 2023. godini. Imao sam 11 godina kada je bila ta 

devedesetdruga godina i naravno imena ljudi poput Meše Bajrića, Bešlagića kada se spomenu 

treba ustati, tako da mi je drago što ću biti danas jedan od vijećnika koji će sa zadovoljstvom 

da glasa za dobitnika ovih javnih priznanja. Takođe i za Adnana Mujkića za kojeg sam čuo da 

radi odlične stvari i na kraju krajeva evo ovdje eimamo njihove biografske podatke koje su za 

mlade osobe, Adnana Mujkića za mladu osobu i te kako impozantna i ono zbog čega sam se 

najviše javio ovdje jeste zbog priznanja „Tuzlanska lenta“ u povodu obilježavanja 1. marta 

dodjeljuje se Jasminu Salkiću. Ponosno mogu da kažem da mi je to kolega. Da je to kolega koji 
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radi i djeluje dvadeset godina. Radi sa djecom različite vrste stepena invalidnosti i ono po čemu 

je postao prepoznatljiv naročito u nekih posljednje pola godine jeste ovo što je uradio 

monodramu „Kako razumjeti mene s Autizmom“, a mi stalno pokušavamo da našim 

studentima na fakultetu približimo najbolje kako je to biti osoba s invaliditetom kako bi što 

bolje radili posao svoj u budućnosti i Jasmin evo kroz ovu monodramu koja se zove „Kako 

razumjeti mene s Autizmom“ približio ne samo i studentima nego i svima u školama koje se 

bave s ovom populacijom osoba kako je to biti osoba s autizmom i zaista onaj čestitam i 

Komisiji i pravo mi je drago što će evo kao moj kolega da dobije priznanje „Tuzlanska lenta“. 

Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Senade. Samo malo izvinjavam se. Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se 

pripremi vijećnik Rastoder.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Pa evo ovako. Na neki način definitivno bih se složila sa predhodnom diskusijom 

kolege Senada ali isto tako voljela bih da se nadovežem da neskromnom kažem da su dva od 

tri prijedloga prijedlozi Platforme za progres Gradskog odbora zajedno sa vijećnicama 

Platforme za progres i sretna sam što je naš kolega Ferid Muslić imao priliku kroz Komisiju da 

delegira te prijedloge koji su eto jednoglasno prošli. Svakako ćemo to podržati pogotovo što je 

krenulo od nas ali i isto tako to su ljudi koji svakako zaslužuju mnogo više i od samih priznanja 

i nadam se da će i ostatak kolega i kolegica iz Gradskog vijeća također da podrže ove prijedloge 

i eto sretna sam što na ovakav način makar i simbolično ljudima i ženama koji to zaslužuju 

odamo počast i što će ih grad pamtiti po dobrom. Eto hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U  redu. Hvala Selma. Vijećnik Ćerim Rastoder. Izvolite. 

 

ĆERIM RASTODER – samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem se predsjedavajuća. Naravno i ja ću podržati ove prijedloge. Maloprije 

sam sa kolegom predsjednikom Komisije razgovarao zaista je onaj nekako pa neću reći 

zabrinjavajauće ali gotovo zabrinjavajuće da mi imamo na Javni poziv ukupno samo šest 

prijedloga u Gradu. Ne znam. Trebalo bi možda u narednom periodu pored ovog oglašavanja 

da se uradi dodatni onaj napor da imamo ipak više aplikanata za ova najveća priznanja koja 

daje Grad Tuzla. Ne bih ništa pojedinačno. Jedino dobro znam Mehu Bajrića. Ratni smo 

prijatelji. Pretpostavljam da su i ostala dvojica kolega zaslužili to i čestitam im. Samo bih ovdje 

skreno pažnju metodološki evo kod ovog Jasmina Salkića nije napisano kada je rođen. Mislim 

nije to tolko bitno ali evo onaj trebalo bi imat neki, neki onaj sadržaj, sažetak koji je jasan. I 

čestito bih evo i kolegici Selmi i Platformi za progres na prijedlogu koji su, koji su uputili za 

Mešu Bajrića koji će vjerovatno biti i usvojen. Toliko. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Mensur Alić. Neka se pripremi vijećenik 

Berbić. Izvolite Mensure.  
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MENSUR ALIĆ 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo ja želim prvo da čestitam onima koji su predložili 

ovakve osobe i da čestitam Komisiji na izboru ovih osoba za velika Priznanja Grada Tuzle. 

Pošto sam jedan od dobitnika „Tuzlanske plakete“ prije 10 godina želim da i ovi ljudi nađu se 

u, u timu ljudi koji su dali nešto za ovaj grad i ja samo mogu čestitati i poželiti im, poželiti im  

da se dobro osjećaju i da ih zdravlje posluži i da dugo sa nama budu u ovom gradu. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala Mensure. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ  

 

Evo fala ljepo. Ja ću prije svega opet evo čestitat, mislim moram naravno ljudi su zaista 

zaslužili i tu uopšte nije ništa upitno. A ovdje je kolega Ćerime samo bilo pitanje ni nije, nisu 

ovo svi prijedlozi koji su došli to su prijedlozi koje je Komisja odabrala i nama daje ovdje na 

potvrdu jer ja sam dao jedan prijedlog da se Jusuf Nurkić na neki način da mu se da to priznanje 

jer je dao evo i mamograf za Dom zdravlja i napravio je tu teren na Stupinama i nadamo se da 

će u budućnosti napraviti još pet-deset-dvadeset terena za svog života, ali evo razumijem i zbog 

čega je gospodin Meša Bajrić izabran. U potpunosti podržavam i taj i taj dio. Nije to ništa 

sporno. Ali evo u nadi da će Komisija na idućoj sjednici, ja ću opet fondaciju gospodina 

Nurkića predložiti da za, za Povelju Grada Tuzle i nadam se da će Komisija razumjeti 

tajprijedlog. Ipak je to čovjek koji je dao dosta za grad Tuzlu. Grad Tuzla mu je u srcu i mislim 

da na neki način mu se trebamo odužiti za ovo što je on do sada napravio, a nije malo napravio. 

Dosta je, dosta je tu novca uloženo i on to nema nikakvu, nikakvog razloga da radi. Niti 

političkog, niti ekonomskog, niti bilo kakvog drugog on to radi iz ljubavi prema gradu, iz 

ljubavi prema djeci, prema građanu. Evo tako da nadam se da će Komisija...Tu je predsjednik 

Komisije. Nadam se da će na idućoj, za idući puta kada se budu, budu davali priznanja 

najozbiljnije shvatiti evo ovu fondaciju gospodina Nurkića da mu se da. Opet kažem sfatam 

zbog čega sad nije izabran. Iz tog razloga nisam se javno ni oglašavao po tom pitanju. Gospodin 

Meša Bajrić je to zaslužio ovaj tu nagradu ali želim evo da se, da se za idući puta jako ozbiljno 

svati taj prijedlog. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Omere. Da li se još neko javlja od vijećnika? Ako ne zaključujem raspravu 

vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje Odluku o dodjeli javnih priznanja u 2023. Molim vijećnike 

da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA U 2023. usvojena 

sa,  

25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Prelazimo na narednu tačku:  
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RAZMATRANJE I USVAJANJE POD:  

a)  ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA ODLUKU O 

IZMJENI I DOPUNI PRAVILA JAVNE USTANOVE  ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I 

OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ I  

b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA PRAVILNIK O 

IZMJENAMA I DOPUNAMA PRAVILNIKA O RADU I UNUTRAŠNJOJ 

ORGANIZACIJI I NAČINU RADA JAVNE USTANOVE  ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ 

I OBRAZOVANJE „NAŠE DIJETE“ TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Upravni odbor Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše 

dijete“ Tuzla i Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Imal potebe za uvodnim izlaganjem? (Može.) Može. U redu. Molim ispred Službe jel 

tako da neko il ispred Upravnog odbora? Aha evo direktorica će. Ima direktorica. Hajde. 

izvolite. Sanja Karić. 

 

SANJA KARIĆ - direktor  Javne ustanove za predškolski  

                              odgoj i obrazovanje "Naše dijete" Tuzla 

 

Ljep pozdrav svima ispred Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje "Naše 

dijete" Tuzla. Ovdje se radi o izmjenama internih akata ustanove čisto proceduralne prirode 

ovaj ništa nije pretjerano meritorno. Što se tiče izmjene odluke, odnosno pravila naše ustanove 

radi se o uvođenju nove poslovne jedinice, odnosno otvaranja novog vrtića u Novom Naselju, 

odnosno Solini gdje nam je ovo neophodno i prvi korak za registraciju poslovne jedinice, 

odnosno za dakle, za uopšte otvaranje i početak rada naše „Zvjezdice“ tako smo je nazvali, 

tako da samo se ovdje što se tiče pravila radi o uvođenju nove poslovne jedinice u naše interne 

akte. Što se tiče Pravilnika o radu i unutrašnjoj organizaciji takođe su, većina je tačaka 

protokolarne prirode u smislu usklađivanja sa Zakonom o predškolskom odgoju i obrazovanju, 

odnosno izmjena i dopuna što se tiče same suspenzije radnika i disciplinskog postupka a koje 

su tretirane izmjenama i dopunama Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju, usklađivanje 

sa Zakonom o prijavi imovine gdje smo dužni da dostavljamo podatke Uredu za borbu protiv 

korupcije i zaštiti kvalitete Tuzlanskog kantona. Ostale stvari tiču se pitanja dakle, sitnice su u 

pitanju za realizaciju obaveznog programa predškolskog odgoja koje realizujemo a radi 

zasnivanja ugovora sa radnicima, za dobrovoljno darivanje krvi također u skladu sa Zakonom 

o radu. Ostalo je rekli smo u skladu sa Zakonom o predškolskom odgoju i obrazovanju 

usklađivanje sa izmjenama zakona, samog zakona. I na kraju sugestija internog revizo, 

eksternog revizora zapravo o korekciji u skladu sa zakonima o prihodima, odnosno 

doprinosima čisto formulacija u smislu naknada za slučaj smrti, odnosno troškova sahrane. 

Moram naglasiti da je Pravilnik prošao svu na zakonu zasnovanu proceduru. Da je, da smo 

dobili saglasnost od strane sindikata, tako da ovaj ispoštovali smo sve naravno u skladu sa 

propisima. Ukoliko ima nekih pitanja, sugestija na raspolaganju sam za, za davanje istih. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala direktorica. 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija?  

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećni...klubova vijećnika. 
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Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

Neću ja ništa dugo, vidio sam jednu tačku koja mi se posebno svidla a to je ovaj dio da 

ovaj čovjek koji da ja mislim krv ili, ili žena naravno radnik da ne moraju doći na posao il vako 

nešto fino je to formulisano i mislim da je, da je dobra jedna inicijativa vjerovatno u skladu sa 

za...mislim 100% u skladu sa zakonom i zakonska obaveza ali evo mislim da je to dobra jedna 

inicijativa i dobra jedna motivacija ljudima da, da, da što više daju krv i budu evo u humanitarni 

u tom, u tom pogledu. Fala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu hvala. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

Prije svega čestitam na ovom uvođenju nove poslovne jedinice naročito gore za Solinu. 

Bit će drago građanima Soline za ovu aktivnost. A imam jednu sugestiju a to je ovdje u ovom 

aktu odluke pa tamo kaže razlozi donošenja. Pored toga određene odredbe odnose se na 

zaključivanje ugovora o privremenim-povremenim poslovnima, zatim o disciplinskoj 

odgovornosti i tako dalje. Mislim da ne bi trebalo u ovakvim aktima da piše i tako dalje i tako 

dalje može da bude...Pod i tako dalje su se ljudi znali smjenit. Dakle, da ne bude i tako dalje u 

nekim aktima, da bude jasno defini...(NATAŠA PERIĆ – Precizirano.) Tako je. Da bude 

precizirano da mi znamo o čemu se tu radi. I kaže: Sve u cilju usklađivanja Pravilnika sa 

važećim propisima. Važećih propisa ima kolko hoćete i trebali bi mi da pročitamo, ko želi da 

pročita koji su to važeći proces onaj važeći propisi. Dakle, samo da bude preciznije vamo u 

razlozima da mi znamo našta se to poziva. Eto to je to. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala.  

Zaključujem raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje pod a) Odluku o davanju prethodne saglasnosti na Odluku o 

izmjeni i dopuni pravila Javne ustanove  za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ 

Tuzla i b) Odluke o davanju prethodne saglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama 

Pravilnika o radu i unutrašnjoj organizaciji i načinu rada Javne ustanove  za predškolski odgoj 

i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla. Molim vijećnika da se izjasne. Sabiha? Glasanje je 

okončano. 

Konstatujem da su pročitane odluke usvojene sa,  

24 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Tačka četri pod:  
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a) RAZMATRANJE INFORMACIJE O PROVEDENOM POSTUPKU PO 

JAVNOM OGLASU ZA IZBOR ČLANA UPRAVNOG ODBORA IZ REDA 

STRUČNIH ZAPOSLENIKA U JAVNOJ ZDRAVSTVENO-NASTAVNOJ USTANOVI 

DOM ZDRAVLJA “DR MUSTAFA ŠEHOVIĆ” TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD 

TUZLA, SA RANG LISTOM NAJUSPJEŠNIJIH KANDIDATA I 

            b) DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG 

ODBORA IZ REDA STRUČNIH ZAPOSLENIKA JAVNE ZDRAVSTVENO-

NASTAVNE USTANOVE DOM ZDRAVLJA  “DR MUSTAFA ŠEHOVIĆ” TUZLA, 

ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA  

 

Predlagač je Komisija za izbor člana Upravnog odbora iz reda stručnih zaposlenika u 

Javnoj zdravstveno nastavnoj ustanovi Dom zdravlja “Dr Mustafa Šehović” Tuzla (pod a) i 

gradonačelnik Grada Tuzla (pod b).  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose, Komisija 

za poduzetništvo, Komisija za izbor i imenovanja (pod b) i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ  

 

Pa evo opet hoću samo da kažem da mi je žao što se samo jedna osoba prijavila ako 

je...Mislim da je, da je to u pitanju i da je mislim zaista i neki Javni konkursi u Gradu Tuzla, 

Javni pozivi da su postali čisto formalnost jer sve se zna unaprijed ko će proći. Tako da je, 

sramotno je to malo nako za, za, za Grad Tuzlu, za Gradsko vijeće da nam se jedna osoba javlja 

il dvije na Javne konkurse. To je dokaz da su ljudi izgubili nadu i povjerenje u sam grad u 

institucije, u provedbe zakona, u legalnosti itd. Eto. Hvala ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Da li se još neko javlja od vijećnika? Ako ne.  

Konstatujem da je Gradsko vijeće Tuzla primilo k znanju INFORMACIJU O 

PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA IZBOR ČLANA UPRAVNOG 

ODBORA IZ REDA STRUČNIH ZAPOSLENIKA U JAVNOJ ZDRAVSTVENO-

NASTAVNOJ USTANOVI DOM ZDRAVLJA “DR MUSTAFA ŠEHOVIĆ” TUZLA, ČIJI 

JE OSNIVAČ GRAD TUZLA, SA RANG LISTOM NAJUSPJEŠNIJIH KANDIDATA. 

Molim vas tišina.  

Sada stavljam na izjašnjavanje Rješenje o imenovanju člana Upravnog odbora iz reda 

stručnih zaposlenika Javne zdravstveno-nastavne ustanove Dom zdravlja  “Dr Mustafa 

Šehović” Tuzla, čiji je osnivač Grad Tuzla. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je pročitano RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG 

ODBORA IZ REDA STRUČNIH ZAPOSLENIKA DOMA ZDRAVLJA  “DR MUSTAFA 

ŠEHOVIĆ“ usvojen sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  
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Tačka pet:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJIH 

PONUDA ZA ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 

DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLA  

 

Predlagač je gradonačelnik.   

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose, Komisija 

za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvara raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje Odluku o izboru najpovoljnijih 

ponuda za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države na području grada Tuzle. 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitana odluka usvojena sa, 

24 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na šestu tačku:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJUE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O 

JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU GRADA TUZLE  

 

Obrađivač: Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica i 

Javno komunalno preduzeće „Saobraćaj i komunikacije – Tuzla“ d.o.o Tuzla.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi 

vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika. (Nema.) Ima. Vijećnica Sabiha Mujkanović 

ispred Kluba samostalnih vijećnika. Izvolite.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Dakle, izuzetno...Pozdravljam najprije sve prisutne prvi put se javljam za riječ danas. 

Dakle, izuzetno mi je drago vidjeti da sipred sebe imamo Odluku o izmjeni odluke o javnim 

parkiralištima na području Grada Tuzle. Odluka koju ću od srca podržati. To je ja mislim i bila 

moja prva vijećnička inicijativa iz onog prvog mandata nabavka pauka i najprije želim da 

čestitam novom menadžmentu koji pokazuje zaista da ima sluha za vijećničke inicijative ali 

uopćeno i za potrebe građana. Dakle, za-ista je strašno gledati trudnice koje moraju u kolica 

spuštati na ulice, ljude u invalidskim kolicima, starce koji šetaju ulicom a ne mogu šetati 

trotoarima zbog nepropisno parkiranih vozila. Još je strašnije iz dana u dan gledati kako 

nesavjsni vozači blokiraju pristupne puteve vatrogasnim vozilima vozilima hitne pomoći i 

situacija iz dana u dan je zaista, zaista sve gora. Proći jednom npr. šestom bo...ulicom Šestom 
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bosanskom je zaista, zaista teško za majku koja vozi dječija kolica. Meni se to desilo sigurno 

10 puta znači, da vozi, da dijete i dječija kolica gurate cestom dok iza vas bibiću vozači i govore 

da ometate saobraćaj a vi ne možete voziti trotoarom zbog toga što su vozila bukvalno 

nagurana. Znači, pristupni pute se konstantno blokira. Takvih primjera iz dana u dan je sve više 

i jednom će takve greške koštati ljudskog života a ljudski život ipak nema cijenu. Moja jedina 

zamjerka, znači ovdje vidimo da je cijena sa 80 maraka povećana na 150. Što se me-ne tiče 

lično znači, govorim lično svoj stav ta cijena je trebala biti i veća jer mi smo navikli samo 

takvim me-todama uticati na efikasniju saobraćajnu kulturu i poodizanje svijesti. Iz razgovora 

sa menadžmentom preduzeća dakle, „Saobraćaj i komunikacije“ dobila sam informaciju da oni 

za-ista od ovog neće imati nikakvog pro-fita za njihovo preduzeće i mislim da je to po-trebno 

naglasiti znači, ovdje je isključivo uračunat troškovi prevoza i čuvanja vozila i čuvaće se na 

Kojšinu. U svakom slučaju znači zaista želim da pohvalim ovu odluku, pružim podršku i znači 

samo možda na kraju da podcrtan. Ovo se ne odnosi znači, na vozila koja su onako nepropisno 

parkirana ili vozila kojima je istekla karta. Znači, odnosi se na vozila koja blokiraju pri-stup 

vatrogasnim vozilima, vozilima hitne pomoći itd., ili i onim vozilima znači, koji u opasnost 

dovode ljudske živote. Zahvaljujem. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala. Da li se još neko javlja od vijećnika, od Klubova? Okej. Vijećnica Selma 

Ćatibušić ispred Kluba Platforme za progres. Neka se pripremi vijećnik Jusić.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Pa ništa veoma kratko. Drago mi je što ćemo konačno dobiti pauka obzirom da se i radi 

o inicijativi koju sam davno predložila i sretna sam što su i druge kolege vijećnici, kolega Elvir 

i Nataša svakako dodatno je li i priložili tu inicijativu i što smatram da jeste jako značajna i što 

će eto konačno pauk biti u funkciji jer je zaista neophodan. I isto tako bukvalno već imam par 

da tako kažem destinacija gdje jedva čekam da pauk odnese ili odveze vozila stara koja tu stoje 

preko pet, šest, sedam godina i više. Zauzimaju i zelene površine i uopšteno površine i sretna 

sam što će napokon barem što se tiče tog dijela svakako se vidjeti doprinos pauk vozila. Prvo 

je to mislim škoda tamo kod Plave poliklinike u Slavinovićima koja je tu pet-šest godina je 

stara niko o njoj nije vodio računa niti, niti vodi računa. Zauzima veliku površinu. Tu truhne. 

Smeta ljudima i sretna sam što će napokon takva vozila da budu, da se odvuku. Eto toliko. 

Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Selma. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Nedžad Jusić ispred Kluba nacionalnih 

manjina. Izvolite.  

 

NEDŽAD JUSIĆ 

 

Eh hvala. Ma kolegica Sabiha je rekla već na kraju ono što sam ja htjeo da govorim u 

diskusiji jel smo mi većina, određeni broj vijećnika imali već razgovore sa direktorom 

pomenutog preduzeća i mi smo insistirali na tome da se vozila koja su uredno parkirana al su 

iz nekog razloga ovaj niisu platili produženje parkinga da se ta vozila ne-će odvoziti sa pauk 

vozilom nego isključivo ona vozila koja ome-taju normalnu komunikaciju saobraćaja kako 

vozila tako i pješaka maloprije Sabiha što je rekla i zbog toga je ova odluka dobra, jel većina 

vijećnika se nisu s tim složila da se vozila kojima je istekao vremenski period parkiranja da se 
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ta vozila odvlače. Jednostavno ta vozila će i dalje u skladu sa propisima koji ima pomenuto 

preduzeće platiti određenu kaznu al se ne-će voziti sa tog mjesta nego samo ponovo kažem ona 

vozila koja ugrožava-ju saobraćaj a samim tim i pješake. Hvala i normalno da ću podržati ovu 

odluku.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu hvala. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika?  

Zaključujem raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Hvala ljepo. Ja neću dužit samo jedno pitanje. Ne mogu sad da se sjetim, a kada sam 

čitao materijal...Zanima me da li se plaća ležarina? Znam da se plaća osamdeset. Sa osamdeset 

da je stiglo na 150 maraka odvoz da li se plaća dnevna ležarina i da li smo to, da li se to diže 

ovom odlukom? (NATAŠA PERIĆ – Dobro.) Jel mislim da bi to isto trebali definisati. I to je 

jako bitno. (NATAŠA PERIĆ – U redu.) To će onako ostaviti 10 godina. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Ima obrađivać pa evo...Da li se još neko javlja od vijećnika? Vijećnik Elvir 

Bijedić. Izvolite.  

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Zaista ću biti vrlo kratak. Vrlo sam zadovoljan i 

pozdravljam ovu odluku i smatram je iskreno kao i kolegica Sabiha da je cijena niska ali eto 

ukoliko je naše javno preduzeće našlo kalkulaciju apsolutno je podržavam dakle, ovu 

inicijativu i jako sam sretan što ćemo kona-čno i taj saobraćaj u miru riješiti na način da kad 

imamo prohodne puteve i drago-mi je dakle, da evo značaj broj vijećnika je učestvovao u ovoj 

jednoj ovakvoj inicijativi nabavke pauka. Ono što bih ja volio, neka bude samo ovaj iz ove 

diskusije da uputimo samo pitanje direktoru. Kakva je situacija sa napuštenim vozilima u 

smislu dakle, kad pauk odveze, vjerovatno opet u saradnji sa policijom kako se tretira naplata 

pa evo tek tolko neka samo informacija ovaj u tom pravcu? (NATAŠA PERIĆ – Dobro direktor 

nije s nama al može i stenogram da se...) Pa stenogram da da nije uopšte ovo sad trenutno. 

Dakle (NATAŠA PERIĆ – Dobro. U redu.) ne mora značiti. Samo jedna pisana informacija 

(NATAŠA PERIĆ – U redu.) kako se naplaćuje kad su napuštena vozila, ko i kakav je tad 

postupak i šta se onda radi s tim ako se niko ne pojavi u nekom ovaj određenom vremenskom 

periodu? Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu hvala. Da li se još neko javlja od vijećnika?  

Zaključujem raspravu vijećnika.  

Zamolit ću Melisu Hadžiabdić ispred Službe za komunalne da odgovorite na pitanje 

vijećnika Omera Berbića vezano za ovu kako se zove ležeću? 
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MELISA HADŽIABDIĆ – ispred Službe za komunalne poslove izgradnju  

                                   i poslove mjesnih zajednica Grada Tuzla 

 

Sve vas srdačno pozdravljam. Ja sam Melisa znači, ispred Službe za komunalne 

poslove, komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica Grada Tuzla kao jedan od 

obrađivača odluke. Odgovor na vaše pitanje jeste da je tačkom b) propisana...Istog ovog člana 

kojim se mijenja znači, visina naknade za premiještanje upotrebnog specijalnog vozila pauk 

cijene, usluge premiještanja utvrđena je cijena ležarine u iznosu od 10 konvertibilnih maraka. 

Ta cijena se nije mijenjala niti je data inicijativa, tako da Služba nije, nije, nije te, nije tu 

izmjenu uzela u obzir obzirom da nije ni predložena. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala Melisa. 

Stavljam na izjašnjavanje izmjenu...Odluku o izmjeni odluke o javnim parkiralištima 

na području Grada Tuzle i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O JAVNIM PARKIRALIŠTIMA 

NA PODRUČJU GRADA TUZLE usvojena sa, 

24 glasa za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  

 

Tačka sedam:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO PRAVNIH AKATA POD:  

a) ODLUKE O ZASNIVANJU STVARNE SLUŽNOSTI NA NEKRETNINI U 

VLASNIŠTVU GRADA TUZLA  

b) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O UTVRĐIVANJU JAVNOG 

INTERESA ZA IZVOĐENJE RADOVA NA IZMJEŠTANJU DIJELA TRASE 

DALEKOVODA I  

c) MIŠLJENJE U POSTUPKU DONOŠENJA ODLUKE O UTVRĐIVANJU 

JAVNOG INTERESA ZA REKONSTRUKCIJU RASKRSNICE NA MAGISTRALNOJ 

CESTI M18_006, DIONICA ŠIĆKI BROD 3 – ŽIVINICE 1, NA STACIONAŽI KM 

6+100 I REGIONALNE CESTE R455b, NA PODRUČJU GRADOVA TUZLA I 

ŽIVINICE 

 

Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za geodetske i imovinsko – pravne poslove.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštite okoline i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Imal potrebe da se pročitajuizvještaj komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. 

Zatvaram raspravu vijećnika. 

  

Stavljam na izjašnjavanje pod: a) Odluku o zasnivanju stvarne služnosti na nekretnini 

u vlasništvu Grada Tuzla  

b) Odluku o izmjeni i dopuni odluke o utvrđivanju javnog interesa za izvođenje radova 

na izmještanju dijela trase dalekovoda i  
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c) Mišljenje u postupku donošenja odluke o utvrđivanju javnog interesa za 

rekonstrukciju raskrsnice na magistralnoj cesti M18_006, dionica Šićki Brod 3 – Živinice 1, na 

stacionaži km 6+100 i regionalne ceste R455b, na području gradova Tuzla i Živinice. Molim 

vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su pročitana IMOVINSKO PRAVNA AKTA ZNAČI, DVIJE 

ODLUKE I MIŠLJENJE usvojeni sa,  

21 glas za, nije bilo protiv, 1 suzdržan. 

 

Prije nego pređemo na tačku osam dajem pauzu od pola sata, al vidimo se pet do dva. 

(Pauza.) 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

   

Molim vijećnike da uđu u salu da možemo nastaviti sa radom. 

Nastavljamo sa sjednicom. 

 

Tačka osam Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU 

JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD 

TUZLA ZA 2022. GODINU: 

a) JP RTV 7 d.o.o. Tuzla 

b) JKP „PANNONICA“ d.o.o. Tuzla 

c) JKP „Komunalac“ d.o.o. Tuzla 

d) JP BIT Centar d.o.o. Tuzla 

 

Predlagač: Skupština preduzeća. 

Obrađivač: Menadžment preduzeća. 

Materijal su razmatrali: Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, 

Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica pod b) i c), Komisija za mlade, 

obrazovanje i sport pod b) i klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe da obrađivač da uvodno izlaganje? Poslovnička. Mensur Alić. 

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Pa evo kao i prethodnih sjednica Gradskog vijeća Tuzla, kad je u pitanju javna 

preduzeća i javne ustanove, predlažem da ne odgovaraju direktori na pitanja koja će bit 

postavljena od strane vijećnika i predsjednika klubova, da to urade, ovaj, naknadno, direktno 

svima da odgovore, iz, ovaj, iz zapisnika koji će bit. Molim da stavite... (SLAĐANA KRAJINA 

– Da stručna služba...). Jest, da Stručna služba. Molim da stavite na glasanje. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 U redu. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog vijećnika Mensura Alića.  

 U redu. Zaključujem glasanje.  

 Prijedlog je dobio potrebnu većinu sa  



35 
 

 16 glasova za, 1 je bio protiv i 1 suzdržan. Zahvaljujem. 

 

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? U redu. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. Anel Ibeljić. Izvolite. 

 

ANEL IBELJIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 A ja ću samo kratko. Sve vas srdačno pozdravljam. Moje prvo javljanje danas. Želio 

bih samo da se zahvalim i da čestitam direktorima ova četri preduzeća, što su napravili jako 

respektabilne poslovne subjekte i što jako uspješno i dobro i pozitivno posluju, a sve ovo je 

vidljivo iz ovih izvještaja koji su nam dostavljeni u materijalima. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 Zahvaljujem. Da li se još neko javlja ispred klubova vijećnika? U redu.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.  

Ana Ibeljić (smijeh). Možda nešto i naslutim. Ana Pejić. Izvinjavam se. 

 

ANA PEJIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Zahvaljujem se. Evo ja neću dugo. Ja bih pohvalila izvještaj javnih preduzeća koji su 

danas na Dnevnom redu. Zaista su svaki na svoj način detaljno urađeni i obrazloženi.  

 Posebno bih se osvrnula na izvještaj o radu i poslovanju Pannonice Tuzla. Naime, 

obzirom da smo svjedoci da je Pannonica naš biser u centru grada koji svaki put privuče veliki 

broj kako domaćih tako i stranih gostiju, pohvalno je da iz godine u godinu proširuje sadržaj, 

te, ovaj, u protekloj ljetnoj sezoni kao što možemo vidjet u samom izvještaju, održan je niz 

aktivnosti i dešavanja na samom kopleksu jezera tokom svih dvanaest mjeseci.  

 Ono što je također pohvalno jeste da osim ljetne sezone Pannonica održava aktivnosti 

i u toku zimskog perioda, pa je ideja za klizalište itekako dobro prihvaćena od strane građana 

Tuzle, koji su u periodu 2022. godine, bile itekako obogaćena sadržajem u odnosu na prethodne 

godine, kao što je recimo bio ovaj „Ledeni tobogan“ na klizalištu.  

 Također, ovaj, obzirom na broj prodatih, znači, sezonskih ulaznica, ovaj, možemo 

samim time reći da je Pannonica jedno od omiljenih turističkih destinacija u Tuzli, što nam je 

svakako drago, i evo i ovu sezonu im želimo puno sunčanih dana, je li. Toliko.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 Zahvaljujem. Sljedeći za diskusiju se javio vijećnik Omer Berbić, a neka se pripremi 

vijećnik Alen Kapidžić.  

 

OMER BERBIĆ  

 

 Eh, hvala ljepo. Pa evo malo, ja nisam naviko da imam samo pet minuta, pošto sam bio 

šef kluba, pa nisam, prije jedno dva mjeseca, ali, ali ja se mogu javljat par puta. Nije meni 

problem pričat.  
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 Ovdje imamo, ovdje imamo javna preduzeća koja nisu loša i ona koja su manje dobra. 

Tako da kažem.  

 U izvještaju, evo ja ću počet recimo od Komunalca. Ovdje me zanima jedna stvar 

posljedično u zadnjem našem Gradskom vijeću. Direktor je izašo i rekao da se neće dizat plate 

VSS-u. Zanima me, pošto sam dobio informaciju da se digla plata 7 ili 9% visokoj stručnoj 

spremi od ovog našeg povećanja, zanima me da li je to istina? A ja sam, ja sam, 

ovaj...(NATAŠA PERIĆ – Ovo je za prošlu godinu). Pa šta. (NATAŠA PERIĆ – Vi pričate o 

izvještaju). Pa dobro. Pustite me da diskutujem. Tako da ovo me, ovo me posebno zanima, jako 

je bitno i za ovaj izvještaj, da se razumijemo i ovdje se isto spominju plate, tako da mogu ja to 

povezat ako hoćete, nije to meni problem nikakav. Znači, ovdje me zanima evo, da ne bi ulazio 

u dublju diskusiju oko ovog javnog preduzeća da li su se dizale plate VSS-u, koliko su se dizale 

i zbog čega su se dizale ukoliko je nama sam direktor rekao da se to neće dizati? 

 Dalje me zanima kako su se dijelile kante iz projekta Evropske Unije, odnosno po 

kojem kriteriju? Da li su neki kriteriji propisani za dijeljenje kanti il je to bilo onako po nekom 

paušalnom principu? Pošto znamo da su neke mjesne zajednice tu bile jako zapostavljene, dok 

su druge dobile zaista veliki broj kanti.  

 Na stranici broj 14 piše da postoji mašinsko održavanje za treća lica. Da li mašinsko 

održavanje stoji u samoj registraciji firme kao šifra firme, te zanima me da li postoji neki 

cjenovnik po kojem se ovo mašinsko održavanje za treća lica naplaćuje? 

 Dalje. Održavanje zelenih površina u gradu, odnosno tranša od Grada za održavanje 

zelenih površina se razlikuje od tranše koju Komunalac ovdje prikazao za 34.000 maraka. To 

bi značilo da se privatnim licima samo 34.000 maraka fakturisalo za održavanje zelenih 

površina. Ja sam se ovom temom bavio u prošlosti, tako da me sada zanima zbog čega je ovo 

ovako mala cifra ako znamo da svako od nas ima problema sa održavanjem zelenih površina? 

U suštini mislim da je ovo cifra od 34.000 maraka novih, da kažemo šest mjeseci sezone zaista 

mala i zanemariva cifra. I u tom kontekstu, mislim da bi trebali jednim zaključkom obavezat 

menadžment Komunalca da se što više promoviše činjenica da Komunalac ima mogućnost, 

ima cjenovnik prema kojem održava zelene površine privatnim licima, kako bi evo i digli 

možda, digli prihode samog Komunalca, ali evo kako bi javnosti bilo dostupno i ljudima koji 

žive u dijaspori, koji nesporno imaju puno više novca, nego ljudi ovdje, ali i ljudima koji žive 

ovdje, a koji nemaju mogućnosti, odnosno ne žele da ugrožavaju svoje zelene površine. Znači, 

ovdje je samo 34.000 maraka. Kada kažemo da je sezona šest mjeseci, to je zaista zanemariva 

cifra na mjesečnom nivou za održavanje privatnih bašti, ukoliko sam ja dobro iz ovog, iz ovog  

izvještaja to uspio izanalizirati.  

 Dobijam u zadnje vrijeme također puno poruka od radnika iz Komunalca, koji se žale 

da veliki broj radnika dolazi iz opština koji nisu u Tuzli. Ja ljudima kažem: „Nemojte ići na to. 

To je diskriminacija. Nema potrebe da se ide u tom pravcu“. Oni meni kažu ne bi ništa bilo tu 

sporno da se tu ne dolazi nekom rođačkom, familijarnom linijom, vamo tamo, po nekim 

odnosima koji nisu 100% onako transparentni. Po odnosima koji nisu 100% u pravilima, ovaj, 

sa nekom, sa nekom etičkom i drugom vrstom norme. Tako da me ovdje zanima da mi se 

dostavi informacija koliko radnika ima iz koje opštine da rade u JKP Komunalac Tuzla? 

 Tako da, osim toga ovdje imam i par zaključaka koje bi volio da ovo Gradsko vijeće 

razmotri. 

 Prvi zaključak je koji sam ja dobio onako kao jako jednu interesantnu ideju i odnosi se 

na samo posipanje soli u zimskim, u zimskim danima. Jedan čovjek mi je rekao zašto ne 

iskoristimo slanu vodu iz Pannonice, da bi se to, da bi se posipale ulice kako bi smanjili i 

izdatke, a kako tu vodu ne bi puštali u odvode. Tako da bih ja jednim zaključkom molio Javno 

preduzeće Komunalac da napravi analizu da li se voda iz Pannonice može koristit za posipanje 

ulica, te koliko bi nam to donijelo financijski ili neke druge vrste dobiti? Evo ja ću samo završit 

Komunalac, pa ću onda preć vam. (SABIHA MUJKANOVIĆ – U redu). 
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 Drugi zaključak: Moli se Komunalac, odnosno nalaže se JKP Komunalac 

menadžmentu da razmisli i da napravi kampanju kako bi ljudi odnosno javnost bila bolje 

upoznata da ima pravo na angažovanje radnika JKP Komunalac, odnosno sektora održavanje 

bašti i tako dalje i u privatnoj imovini. 

 Nalaže se treći zaključak: Nalaže se službi da zajedno sa menadžmentom JKP 

Komunalac iskomunicira, pošto smo vidjeli da su ovdje dotrajale mašine i da mašine više nisu 

faktički u stanju koje je korisno. Da se ide prema gradovima s kojim Tuzla ima bratske odnose, 

sa jednim zahtjevom za donaciju mašina koje bi mogle koristiti u JKP Komunalac. 

 I zadnji...samo sekunda. Zadnji zaključak bi bio da se proba vidjeti, odnosno ne znam 

da li je ovo nadležnost uopšte Komunalca, al vidimo da su nam groblja generalno zapuštena, 

ne održavaju se, ne rade se i tako dalje. Da JKP Komunalc proba napraviti neku vrstu projekta 

sa našom službom za održavanje grobalja, odnosno grobnih mjesta, a gdje bi se faktički mogla 

isporučiti neka faktura privatnim licima, kako bi JKP Komunalac mogao održavati, odnosno, 

kositi ili na neki drugi način raditi taj dio.  

 I onda ću se kasnije referisati na RTV 7 i Pannonicu i još, još par stvari, pošto znam da 

mi je vrijeme isteklo. Hvala ljepo.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 Zahvaljujem vijećniku Berbiću. Alen Kapidžić. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ  

 

 Hvala. Pa ja ću evo, se bazirat na ovaj izvještaj Komunalca, s obzirom na prošlu 

sjednicu gdje sam diskutovao povećanju cijena, puno stvari koje mogu povezat ovdje sad s 

ovim izvještajem. Neću ih ponovo ponavljat, jer očigledno da ovo što pričamo se i ne uzima 

baš u obzir, ovaj, što pričamo ovdje na Vijeću.  

 Mene interesuje u ovoj tabeli, na strani 29, gdje su prikazane kratkoročne obaveze 

preduzeća, gdje kaže na dan 31.12.2022. godine, Komunalac ima neizmirene kratkoročne 

obaveze u iznosu od 2.466.477 Konvertibilnih maraka, čija je struktura prikazana ovdje u 

tabeli. Međutim, mene interesuje ova stavka pod brojem 5, dobavljaču u zemlji. Ukupna 

dugovanja prema dobavljačima 804.515 Konvertibilnih maraka. 

 Tražim da mi se dostavi tačno kome se duguje i koliki iznos? 

 To je ono što me interesuje iz ovog izvještaja i posebno ću se sad ovdje na ovo mišljenje 

s rezervom. Imate ovdje mišljenje s rezervom, a kako sam vidio da nezavisnog revizora, jel, a 

kako sam vidio u ostalim izvještajima, dobijena su pozitivna mišljenja.  

S obzirom da evo da smo izglasali zaključak da direktori ne odgovaraju sad, a od tog 

zavisi naravno ono i moja odluka kako ću ja glasat za ovaj izvještaj, al evo ja ću tražit da mi se 

dostavi kroz neko pismeno obrazloženje, pitam, ovdje je navedeno, znači da, u evidencijama 

društva kojima raspolaže od kojih citiram sad, od kojih ostvaruje ekonomski korist preduzeće 

jel, osnovni kapital društva utvrđen u korigovanom početnom bilansu uključivao je zemljiše i 

objekte na lokaciji Miladije, parcele Vučkovac, Katastarska opština Tuzla 4, površine 7.389 

m2. Ova nekretnina ili ove nekretnine u momentu sačinjavaja početnog bilansa nisu bile 

iskazane u finansijskom izvještaju Društva. Na dan 31.12. to sve čitam iz izvještaja 2022. 

godine, Društvo ne iskazuje navedeno zemljište, a to je opet vezano za lokaciju Deponiju 

Desetine, koja je površina te parcele 13.532 m2 i kaže se da Društvo nesmetano koristi i od 

istog ostvaruje ekonomski korist. Na dan 31. decembra 2022. godine, Društvo ne iskazuje 

navedeno zemljište u svojim finansijskim izvještajima. Navedeno je suprotno zahtjevima 
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Međunarodnog računovodstvenog standarda 16 nekretnine, postrojenja i oprema, kao i 

konceptualnom okviru finansijskog izvještaja. Zbog navedenog, nekretnine i kapital Društva 

su pocijenjene na dan 31. decembar 2022. godine, ali precizan efekat navedenog nismo u 

mogućnosti utvrditi. To je sve iz izvještaja. Revizorskog.  

Nadalje, takođe citiram iz izvještaja, navedeno u napomeni 19, ovdje imate te 

napomene obrazložene. Društvo na dan 31. decembar 2022. godine, na poziciji 

revalorizacionih rezervi iskazuje iznos od 2.287.843 Konvertibilne marke, te na poziciji 

zakonskih rezervi iznos od 2.789.959 Konvertibilnih maraka. Iznos pomenutih rezervi nije 

oporeziv sa bilo kojom imovinom Društva u skladu sa Međunarodnim računovodstvenim 

standardom 16 nekretnine, postrojenja Društva u skladu sa Međunarodnim računovodstvenim 

standardom. Zbog svega navedenog nije moguće utvrditi stvarnu visinu niti strukturu kapitala 

Društva na dan 31. decembar 2022. godine, nit smo u mogućnosti procijeniti efekte eventualne 

porezne implikacije koje bi gore navedeno mogle imati finansijski izvještaj Društva na dan 31. 

decembar 2022. gdine. S obzirom da ne mogu, ovaj, sad evo smo donijeli zaključak da direktori 

ne moraju odgovarat, a od tog ovisi moje glasanje, ja ću za ovaj izvještaj biti suzdržan.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 Zahvaljujem. Za riječ se javio vijećnik Hasib Hirkić. Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

 Zahvaljujem. Evo i ja ću kratko samo da pozdravim direktore i da kažem da ovi 

izvještaji ovako kako jesu dostavljeni, urađeni su onako kako mislim da i treba da bude 

urađeno.  

 Pa bi se malo osvrnuo vezano za Komunalac upravo ovo o čemu su kolege već pričale. 

S obzirom da vidimo da je izvještaj urađen kvalitetno, a šta je najbitnije ovdje u izvještajima, 

znači, kad ništa se ne krije. Sve je transparentno, znači, dostavljeno pred vijećnike. Dal to bilo 

pozitivno ili negativno za funkcionisanje preduzeća, to je za mene pohvalno i to treba znači da 

bude, što kaže, neka smjernica za buduće direktore i za izvještaje koji nama dolaze ovdje.  

 S obzirom da se radi o Komunalcu, znači, a da u ovom vremenskom periodu imaju i 

previše poslova, a znamo u stvari kolko imaju i radnika i na koji način funkcionišu, ovo je 

stvarno, znači, za pohvaliti kako se oni nose sa ovim svim. Baš je za pohvaliti.  

 Što se tiče ovih drugih, sa nekakvih drugih opština, ovo što je kolega Berbić pomenuo, 

pa mislim da moramo malo drugačije neke stvari i gledati. Evo i da ima, da ima da se neko 

prijavio od rođačke veze, zar nije diskriminacija ako i tom čovjeku uskratite pravo na posao. 

Kako god uradite, šta god da uradite, to je diskriminacija. Tu su određene, znači, nepravilnosti 

koje biste vi mogli. Ali onaj ko hoće da radi, ko se prijavi, takvom se pruža mogućnost. A oni 

koji iz hladovine komentarišu i pričaju, ovo ne valja, ovo ovako, ovo ovako, mislim da su takvi 

ljudi već sebi našli mjesto. Oni iz hladovine znaju puno više, nego oni što rade na terenu. Evo 

toliko. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 U redu. Zahvaljujem. Dalje se za diskusiju prijavio vijećnik Nedžad Jusić, a neka se 

pripremi vijećnik Zoran Jovanović.  
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NEDŽAD JUSIĆ  

 

 Okej. Hvala. A evo imamo ovu tačku Dnevnog reda: Razmatranje i usvajanje izvještaja 

o radu i poslovanju javnih i drugih preduzeća čiji je osnivač ili suosnivač Grad Tuzla za 2022. 

godinu. Mi, kao Grad osnujemo određeno preduzeće da bi pružio što kvalitetnije usluge 

građanima grada Tuzle.  

 Sad govorim kao građanin grada Tuzle, ne kao vijećnik, al evo imam priliku i da 

govorim kao vijećnik. Ja se lično želim zahvaliti Javnom preduzeću Komunalac d.o.o. Tuzla, 

koji uredno, čestito i sa odgovornošću vrši svoju djelatnost. 

 Prvenstveno, evo ja dolazim iz Mjesne zajednice Mosnik. Visinska je to zona. Radnici 

Komunalca sedmično dva puta dolaze. Uredno čiste smeće. Evo imali smo jednu divlju 

dopuniju, takođe u tom naselju, prije nekih otprilike hajde mjesec dana. I to smo riješili. 

Komunalac je postavio kontejner i sada smo spriječili širenje pomenute deponije i to je za 

svaku pohvalu.  

 Ja moram biti iskren, da nisam u detalje išao, da čitam pomenuti izvještaj, ali sam 

gledao i vidim u stvari šta ti ljudi rade.  

Takođe, evo svi smo svjedoci ovih dana, ljetna je sezona kako kvalitetno i dobro radi 

Javno komunalno preduzeće Pannonica d.o.o. Tuzla. Svaki dan, svaki mjesec sve više i više 

posjetilaca, kako iz Tuzle, tako i iz Tuzlanskog kantona, Bosne i Hercegovine, kao i susjednih 

država.  

Javno preduzeće Radio televizija 7 d.o.o. Tuzla, takođe pruža kvalitetan program, da 

informiše građane grada Tuzle o dešavanjima u gradu Tuzla, kao i šire i mislim da su se i zbog 

toga i formirale, ponovo kažem, ove javne kompanije, odnosno javna komunalna preduzeća, 

da pružaju što kvalitetnije usluge građanima grada Tuzle i evo po mom skromnom mišljenju 

da oni to kvalitetno pružaju i ja ću glasati za usvajanje ovog izvještaja. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

 Zahvaljujem kolegi Jusiću. Dajem riječ vijećniku Zoranu Jovanoviću, a neka se za 

diskusiju pripremi vijećnik Ćerim Rastoder. 

 

ZORAN JOVANOVIĆ  

 

 Hvala predsjedavajuća. Pa evo kad smo diskutovali o onom povećanju naknade za 

odvoz smeća, argumenti su bili na strani zaposlenih u preduzeću Komunalac. Ljudi rade na 

osnovu njihovog angažmana i požrtvovanosti. Mi smo donijeli odluku o povećanju cijena 

odvoza smeća i oću opet ovom prilikom da pohvalim zaposlenu radnu jedinicu parka, evo koji 

sad u ovom momentu kose po parkovima na plus četrdeset, da nam održe ovu higijenu grada, 

ovu ljetnu i odvoz radnu jedinicu za odvoz smeća. Moram se žalit kad je direktor tu. Oni su ko 

navijeni. Ko onaj švicarski sat. Svako jutro ispod mog prozora na Sjenjaku deset do sedam, 

tovare smeće. Ne smetaju mi, drago mi je, rade ljudi. Krenuli su, ranije, prije sedam evo kreću, 

znači. Za pohvalu je sve. 

 E sad ovo izvještaj o poslovanju na strani 17 kvalifikacija. Pa ima ovde gore prva stavka 

„magistar“. Mislim da ovo treba, nije trebalo pisat. Mi znamo da je direktor magistar, al 

magistar je akademsko zvanje koje nije bitno za zasnivanje radnog odnosa i obavljanja ove 

funkcije. I isto dole ko što je gore napisano u tabeli 222, Visoka stručna sprema. Tako bi trebalo 

biti po meni.  
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 Imam ovdje jedan, jednu primjedbu, onaj, sticajem okolnosti, u toku sam, ovaj, ovih 

davanja pomoć radnicima. To je na strani 23 u tabeli tačka 11, pomoć radnicima. Smrt, teška 

bolest, jednokratna novčana pomoć po odluci Federacije, pa je ovdje napisano 130.000. Da 

vidim jel to za vodu godinu? 22. godina, 134.000, a onda u tačci 14 ponovo jednokratna 

novčana pomoć radnicima po odluci Federacije. Volio bi da mi se pismeno odgovori šta se 

podrazumijeva pod jednim i pod drugim? U stvari ovo bi tebalo bit neki propis jedan za oba 

slučaja. Al me interesuje i onaj, imao sam ja, onaj, dva zaposlena čovjeka dole u Komunalcu, 

koji su stvarno teško bolesni. Jedan je pokušo i suicid izvršit, a drugi je srčani bolesnik sa 

malom mogućnošću ozdravljenja, u stvari, ova dijagnoza je pogoršanje. I obratili se stvarno za 

onu, za pomoć po odluci Federacije i po kolektivnom ugovoru sindikata komunalne djelatnosti. 

Nikad nisu dobili ono što im pripada. Ja mislim da direktor da bi trebalo u tom pravcu odradit, 

jer na kraju ćemo izazvat sudske sporove, pa će možda ove pare što su planirane da staje 

ljudima otići advokatu, za troškove, za zastupanje. Mislim da u tom pravcu treba zaštit ove 

radnike. Skidam im kapu što su radili za ovako nisku cijenu u 22. godini, i, i, to je problem, 

evo koji ćemo pokušat riješit kroz ova poskupljenja i povećanje plate. Nadam se da će bit 

zadovoljni nakon ovog poskupljenja ili novog obračuna plata. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

  

U redu. Zahvaljujem vijećniku Jovanoviću. Dajem riječ vijećniku Ćerimu Rastoderu, a 

neka se za diskusiju pripremi vijećnik Mensur Alić.  

 

ĆERIM RASTODER  

 

Hvala dopredsjedavajuća. Evo i ja ću vrlo kratko nekoliko rečenica samo reći o 

poslovanju ovih preduzeća koja...čiji su izvještaji danas na dnevnom redu. Mislim, da su 

izvještaji sva četri preduzeća dosta kvalitetno urađeni, sveobuhvatni su i ono što je vrlo dobro 

analitički su prikazani bar u odnosu na prošlu godinu. Negdje imamo i u odnosu na dvije 

godine. Konceptualno mislim, također da su dosta kvalitetni. Svako od ovih preduzeća 

ostvaruje svoju misiju ono zašta je i formirano. Ono što je meni, što ja želim posebno da 

iskažem jeste da...Zaista evo ne bih sad da ispadne kao prošli put kad smo sve et hvalili 

direktore itd. Zaista smatram da, da JAVNO KOMUNALNO PREDUZEĆE 

„KOMUNALAC“ je kontinuirano tokom cijele godine na udaru i da zaista onaj menadžment 

obavlja kvalitetno taj posao. Ljudi su stalno na terenu, rade. Naravno neću da kažem da i ova 

druga preduzeća ne rade i ona ostvaruju svoju misiju, ali mislim da onaj da i dužan sam da da 

kažem znači, da, da kao vijećni-k ću podržat naravno sva ova, sve izvještaje, a posebno sam na 

neki način oduševljen radom Javnog komunalnog preduzeća „Komunalac“ kojeg svakodnevno 

gledam dole u naselju u kojem živim. Kako ljudi rade, na koji način itd. Evo jutros kad sam 

krenuo ovdje na ovo Vijeće vidim oni već kose. Možda su počeli u sedam sati? Rade. Velik je 

to poso. Ove godine je puno kiša padalo. Trave su buknule odjednom. Nije to baš tako 

jednostavno ali mislim da, da zaista onaj...Naravno mogli bi naći ovdje hiljadu nekih sitnih 

primjedbi, ali mislim da onaj menadžmenti svih ovih preduzeća dobro rade, kvalitetno i da 

kontinuirano rade na usavršavanju svoje djelatnosti. Toliko. Hvala. 
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SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

U redu. Zahvaljujem vijećniku Rastoderu. Dajem riječ vijećniku Aliću.  

 

MENSUR ALIĆ  

 

Zahvaljujem dopredsjedavajuća. Pa evo ja ću biti veoma kratak. KRENUT ĆU OD 

RTV TUZLE jedino što bi možda moja ne primjedba, nego evo sugestija da ubudućem radu 

svom predvide nekad i ovaj debatne emisije kad su u pitanju ovaj političke stranke koje dje-

luju i rade u Gradskom vijeću Tuzla i da se ovaj jednostavno vijećnici ponekad po-jave na sa-

mi u nekoj emisiji da mogu ovaj iskazati i reći šta oni rade u ovom gradu naravno zato što evo 

kad nam podnose izvještaj onda bi trebali i mi da budemo, ne mi nego neki vijećnici koji nikad 

vjerovatno nisu ni bili na TV-u da ovaj iskažu svoje mišljenje i, i situaciju kad je u pitanju čitav 

rad. KAD JE U PITANJU PANONIKA mi svi znamo da zavisimo od Boga ja tako to mogu 

nazvati. Panonika zavisi od vremenskog perioda. Prošle godine smo imali čitav juni mjesec da 

je bio odličan za sezonski i da se nastavilo i juli i avgust, a ove godine evo ovih dana krenulo 

je već sa boljim vremenima, tako da on-i zavise od ovaj od neba odozgo dal će biti sunce il 

neće. Ako bude onda će i imati posla. Evo juče je bilo nekih blizu 11 000 posjete, to je ipak 

ohrabrujuće za Panoniku. I naravno nije samo to u pitanju Panonika, u pitanju je turistički dio 

grada Tuzle. Mi sa Panonskim jezerima smo ovaj pokrili...Toliko nam dolazi i bez stranaca u 

grad Tuzli i osjetimo mi ovaj privrednici naravno ovaj kad krene sezona u Tuzli da nam posao, 

pogotovo kada je u pitanju prehrambena industrija, a naravno i kafići i hoteli sve oživi u toku 

dva mjeseca. Tako da ćemo dat podršku naravno i ovome. A KAD JE U PITANJU 

KOMUNALAC ovaj ne bih o njemu puno govorio. Mi moramo malo i i građane...Mora se što 

više edukovati građani. Ja prolazim često i vidim tamo kontejnere. Pored kontejnera građani 

iznose kauče, iznose gra-nje, travu koju pokose u svom dvorištu. Sve ži-vo bacaju pored 

kontejnera. Mislim da tu mora se poraditi malo više. Zato sam ja i jedan zaključak ponovo evo 

ovo je treći put-četvrti put kako tražim da federalni...da se Federacija...Vlada federacije ili 

Parlament Federalni i Dom naroda donese odluku jednu da konačno uvedemo ovaj Komunalnu 

policiju ili Komunalnu inspekciju. To je što ovom nama ne-dostaje. Da to te kada...Mi samo 

možemo raditi dobro kad nas po džepu udare i to treba početi polako primjenjivati jer 

približavamo se evo nekako toj Evropskoj uniji i i tamo znači, ako njihove zakone budemo 

počeli primjenjivati vidjet ćete, situacija će biti sasvim drugačija. Tamo su kazne po 500 

eura,1000 eura, 5000 eura. Kod nas ni je-dna kazna još nije usledila od naših Komunalnih 

redara. Nažalost oni ne-ma ih puno. Imaju četri. Tri su na bolovanju, jedan radi. Šta će on sam? 

Nije nikad napravio ni jednu prija-vu. E zbog toga nam treba ova Komunalna policija, jer 

inspekcija koja će raditi svoj posao bit će savim drugačije i bit će lakše ovim ja-dnim radnicima 

ja ih tako mogu nazvat, koji rade na onim kamionima i na skupljanju tog, tog smeća. Kad je u 

pitanju plaće evo samo ću se vratit...Nije ovo rasprava ovaj, ovo je izvještaj iz 2022. A kad je 

u pitanju...Ja mislim da je sindikat, sindikat komunalca i menadžment postigli dogovor da 32% 

ide povećanje običnim radnicima ovima, a da oni idu od 8 do 10% sa Visokom stručnom 

spremom. Time će se ta razlika smanjuje u plaćanju i naravno ja bi bio za to da se može povećati 

i 50% ovaj radnicima koji rade na, na papuči i ostalima koji rade na ovoj tolikoj vrućini. Ali se 

primjetilo da ove godine, da ove godine grad daleko, daleko čistije izgleda nego u prethodnim 

godinama, a to je opet na zasluga vijećnika koji su donjeli Odluku o povećanju cijene 

komunalne usluge. I na kraju ću završiti sa, sa...NEĆU BIT CENTAR SPOMINJATI UOPŠTE 

oni rade svoj stručni poso oni to znaju dobro raditi i ja im to čestitam. Ali sam na kraju ponosan 

što sam Gradski vijećnik Grada Tuzle što ima-mo naj-bolja javna, komunalna preduzeća i javne 
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ustanove u Federaciji Bosne i Hercegovine. Ponosan sam na to i time želimo samo da 

podstaknemo da nam ova preduzeća rade još bolje. Uzmite primjere Sarajevo, Visokog, da ne 

nabrajam, Zenice i ostalih svih to je haos kad su u pitanju javna komunalna preduzeća, a mi 

hvala Bogu imamo ja-ko dobru i radi svoj poso dobro na odnosu noga kolko su plaćeni u ovom 

vremenu. Zahvaljujem. I dat ćemo naravno podršku za sve če...za četri.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Aliću. Dajem riječ vijećnici Esani Kavazbašić Huskanović, a 

neka se za diskusiju pripremi vijećnik Zijah Rifatbegović.  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ  

 

Ja sam prošli put pričala ovaj da je najveći problem Komunalcu, u stvari za njihovo 

poslovanje naplata svojih sredstava za pružene usluge i malo sam onaj promatrala ove 

izvještaje i u stvari kada pogledate na dvadesetpetoj stranici kolko ima trenutno tuženih 

domaćinstava, kolko ima netuženih, kolko ima neplaćenih sredstava i ostalo vidimo da tu 

dolazimo na neki iznos oko 10 miliona. To nije mali novčani iznos za jedno preduzeće da ne 

može izvršiti naplatu od 9 miliona 970 hiljada. Znači, mora se nešto radit po pitanju toga. Dal 

na to ići kroz Komunalnu policiju, da li ići onaj na, na neki način da se ti ljudi jednostavno 

natjeraju da plaćaju za ono zašto im je pružena usluga, jer ovo je zaista ogroman iznos za jednu 

godinu. A opet s druge strane znači, pored te nemogućnosti naplate novca koji im treba, koji 

su oni zaradili, nemaju mogućno...Strašno puno koštaju sudske takse. Tu su ogromni iznosi 

koji oni plaćaju. Advokatske usluge, tužbe i sve to. Znači, pored ovog iznosa znači, imamo i ta 

sredstva. Treba naći il kroz državni zakon, il kroz kantonalni zakon, il Gradsko vijeće da donese 

neku odluku da jednostavno službe sjednu i razmisle na koji način mi možemo dobit ova 

potraživanja. Jer mislim, 9 miliona i 970 hiljada neko duguje. Ne znam kakva firma. Da si 

kolko dobro da radiš kad imaš toliko dugovanja, a tekući ti računi idu dalje ti ne možeš opstat. 

Eto toliko od mene. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećnici Kavazbašić Huskanović, a dajem riječ vijećniku Zijahu 

Rifatbegoviću. A neka se za diskusiju pripremi vijećnik Senad Mehmedinović.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ  

 

Eh hvala vam ljepo. Ja ću vrlo kratko. Podržat ću sve izvještaje ovih javnih preduzeća 

i želim čestitat uvaženim direktorima i njihovim saradnicima, jer se ovdje ipak vidi jedan 

značajan pomak. ONO ŠTO POSEBNO ŽELIM IZRAZIT KAO ZADOVOLJSTVO TO JE 

JAVNO KOMUNALNO PREDUZEĆU PANONIKA koje u svom sadržaju ne samo da ima 

kulturni program koji je na jedno vrlo visokoj razini, nego i obra-zovni zajedno s tim kulturnim 

i mislim da je to najbolji primjer kako omladinu privuć na prave univerzalne vrijednosti. 

Koristim se prilikom da se kao građanin zahvalim i u ime svoje djece, jel sadržaji koji na 

Panonici na koji su mi moja djeca skrenula pažnju je više nego edukativan, obrazovan i 
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promovira univerzalne vrijednosti. Tako da želim da se to istakne pored svih rezultata 

finansijskih koja ovo preduzeće postiže.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Rifatbegoviću, a dajem riječ vijećniku Senadu Mehmedinoviću. 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Hvala najljepša. Pa evo i moja podrška ide prisutnim direktorima. Podrška naravno 

ovim izvještajima koje smo dobili ovdje ispred sebe. Podržavam ovu ideju i prijedlog kolege 

Mensura da bi bilo dobro da Radio televizija 7 ima i određene debatne emisije u kojima bi 

mogli da učestvuju vijećnici, pa da iznesu svoje mišljenje po pitanju nekih tačaka dnevnog reda 

o kojima smo mi razgovarali. Gledao sam malo prosječne ove plate i zaista čestitam ja svim 

zaposlenim u Radio televiziji 7. Znači, prosječna plata sa Visokom stručnom spremom 1100 

konvertibilnih maraka, sa srednjom stručnom oko 900. Znamo kolka je inflacija dakle, ovo su 

možda plate koje bi se u budućnosti mogle malo i povećati, ali najmjerodavnije mi je ovdje 

devizorski izvještaj koji kaže: Prema našem mišljenju priloženi finansijski izvještaj je fer 

prezentiraju svim značajnim odrednicama finansijski položaj društva na 31. decembar 2022. 

godine i sasvim je ovo dovoljno da ja podržim izvještaj koji je ovdje ispred nas. KADA JE U 

PITANJU O PANONICI dakle, na početku su to bila Panonska jezera. Bogami danas je ponuda 

veoma široka kako u ljetu tako i u zimi, a mogu samo govorit afirmativno o ovom komunalnom 

preduzeću. Veliki broj aktivnosti, koncerti, radionice i ono što ja želim ovdje da naglasim 

obzirom da sam član organizacionog Odbora za organizaciju Ljetnog Univerziteta u Tuzli da 

Javno komunalno preduzeće Panonika izlazi u susret i Univerzitetu i Tuzli, a na nekoj od 

sjednica smo pričali u stvari da se treba poboljšati ta saradnja na nivou Univerziteta i Gradske 

uprave i evo možda je ljetni Univerzitet bio ta spona da se to sve ljepo poveže, tako da direktore 

hvala vam za sve ono što činite za održavanje Ljetnog Univerziteta, a to je između ostalog bila 

promocija ronjenja kod osoba sa invaliditetom. Nešto što je novo i nešto što se primjenjuje u 

radu sa djecom sa ovom populacijom. KADA JE RIJEČ O BIT CENTRU mene raduje ova 

informacija ovdje gdje piše obrazovna struktura korisnika oko 230 u 2022. godini, preko 70% 

inžinjera. Samo me zanima. Evo možda je to pitanje za direktora: U 2021. godini npr. piše broj 

firmi koje su napustile Centar je 2, a popunjenost prostora je 95%, u 2022.godini je veći broj 

koje su napustile Centar, ali je onaj procenat korištenja prostora 100% da li su to one firme 

koje su ostale tamo proširile svoje kapacitete i sad je 100% popunjeno? Evo samo mi je to 

nejasno. Inače podrška. I NARAVNO ŠTO SE TIČE KOMUNALCA JA SE NE BIH 

PONAVLJAO. Ja sam prošli put govorio o Komunalcu. Dao podršku za povećanje plata i ja 

vjerujem da će to bit podsticaj da se još bolje, kvalitetnije radi, ali evo mogli smo čuti sve 

vijećnike da...U stvari svi možemo da vidimo da su radni-ci na terenu, tako da puna podrška 

što se tiče ovih preduzeća. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Mehmedinoviću. Drugi put dajem riječ vijećniku Omeru 

Berbiću, a neka se pripremi vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. 
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OMER BERBIĆ 

 

Hvala ljepo. EVO JA ĆU SE SADA OSVRNUTI NA RTV 7.  Zaista bih volio da RTV 

7 na neki način ove izvještaje malo promijeni iz godine u godinu. Vidimo dosta fraza, dosta 

rečenica, dosta paragrafa koji su bukvalno copy-paste u odnosu na prošlu godinu i ja to nisam 

onako na početku shvatio, al kada sam vidio da mi se ponavljaju, već drugi-treći puta čitam 

izvještaje iste fraze. Mi smo servis građana, mi smo ovo, pogledao sam i zaista vidimo da se 

neki parografi samo na copy-paste sistemu ovdje napravljeni što ja mislim da nije dobro. Valjda 

svake godine izvještaj treba da bude drugačiji, da se prikažu stvarni, stvarne činjenice. Ako se 

sad drži neki konstantan nivo to je druga stvar, ali koliko ja vidim ovdje se samo konstantan 

nivo drži u tome da se opoziciji ne da ni sekunda. U maniru najbolji svjetski diktatora ni 

sekunde nema opozicije na RTV 7. Opet moram reći. Nije ovo kritika. Radnicima svaka časta, 

ljudima koji rade za 1000 maraka i za 700-800 maraka, ovo je, ovo je menadžmentu. Pa nema 

onako službeno al neslužbeno, on obišo, ovaj obišo ovo i ja dođem i vidim to svi portali 

prenesu. Pa zaista vjerujte da ima porta...da, da, da portali ne prenose naše fejzbuk objave niko 

ne bi znao da smo vijećnici s obzirom kako to RTV 7 radi. I ne bi bilo ništa sporno. Evo nije 

meni krivo što nisam na RTV 7 pošto je gledanost vjerovatno mizerna. I Ja bi volio, evo ovdje 

kaže u par navrata toliko se fale objektivan javni servis građanima Tuzle li-la, nije ništa sporno. 

Dajte nam podatke. Ja, ja sam momak koji voli podatke, dajte im evo. Dajte, evo Gradsko 

vijeće zaključak da Gradsko vijeće da menadžmentu da se obezbjedi novac za istraživanje 

javnog mijenja da vidimo koliko je RTV 7 gledan u Tuzli. A znate zašto nije gledan? Ne samo 

radi programa. Program nekada i nije loš, ali ljudi ne mogu da se povežu zato što RTV Tuzla 

nije jednako RTV 7. Ne možemo mi izmisliti televiziju RTV 7 zato što je nekom prahnulo da 

zove RTV 7. I još jedan zaključak: Gradsko vijeće sugeriše menadžmentu RTV 7 i nadležnoj 

službi da se ide u promjenu imena i da se vrati ime RTV Tuzla. Jer ja mislim kada se vratio 

Radio Tuzla da su se ljudi puno više uspjeli povezati sa ovom kompanijom, sa ovim javnim 

servisom nego što je to bilo prije. Znači to je najveća...Evo ja odkad sam na Vijeću ja molim 

za sekundu, sekundu samo da me zovu, ne treba ništa, evo sekundu, ja kažem dobar dan i ja, 

moja je želja sve su ispunjene, ja ću glasat uvijek za izvještaje, sekunda jedna samo da mi se 

da. I ovdje moram podržati gospodina Alića koji je rekao, stvarno mislim javni RTV servis da 

nema ni jedne debate, da nema nikako Gradskog vijeća, da se prenesu samo predsjedavajuća i 

gradonačelnik i niko više ko da mi ne postojimo, ponoženi s nulom. Pa sutra dan će nam doć 

neka druga većina pa ćete morat i nju tako prenositi ljudi. Nemojte da vežemo političke partije 

i da vežemo javne RTV servise. JA ĆU VRLO KRATKO SE OVDJE I NA PANONIKU 

OSVRNUTI. Nije loša Panonika. Vidi se ovdje i puno stvari koje se rade i dobro to ide. Ali 

ovdje mene zanima kako je moguće da se na Panonici dozvoli koncert nečemu što organizuje 

turistička zajednica uz Panoniku, a ne dozvoljava se ulazak privatnom kapitalu u smislu 

koncerata privatnih? Evo otišao je čovjek koji je to blokirao. Svi ovdje...To je javna tajna bila. 

Otišao je u državni parlament i neka je mašala, ali hajmo sada otvoriti JKP Panonika 

privatnicima da mogu praviti koncerte da im se da neki, neka vrsta cjenovnika da im se naprave 

isti odnosi u odnosu na to kad pravi turistička zajednica, jer mislim da bi time dobili 10 puta 

više sadržaja u gradu i da bi postali puno, puno bolji, puno efikasniji i na neki način puno 

privlačniji turistima kada već hoćemo da govorimo da smo turistički grad. A dobro to nije 

činjenica. Ali nema veze u to neću ulaziti. Zanima me, evo vidim visoki su prihodi isto od, od, 

od ugostiteljstva ali mi imamo javno komunalno preduzeće koje se bavi konobarisanjem, 

hranom itd. Mi možemo ući ja-ko jednostavno u problem tako što će se neko otrovati napravit 

će se neki...Zbog čega ne probamo napravit jedan pilot-projekat gdje ćemo mi te ovaj stvari 

iznajmiti nekim opet poduzetnicima da ljudi dođu otvore, a da se zatvori finansijska 

konstrukcija tako da, što će im se za tolike pare koliko sada dobijamo prihoda od ugostiteljstvo 

iznajmiti ti isti lokali. Moram pohvaliti ovdje ovaj izvještaj Panonike. Jako je transparentan. 
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Jako je transparentan. Jer evo vidim ovdje za potraživanja od kupaca čak su naveli Gradski 

odbor SDP-a 2040 maraka i svaka čast ja stvarno ovo najozbiljnije govorim. Ja mislim da ni 

jedno preduzeće ne bi ovo navelo svoju matičnu...Evo ja završavam. Svoju matičnu stranku, 

ali da je matična stranka dužna...To stvarno moram znači, to je, to je dokaz da je ovo stvarno 

jedan, jedan transparentan izvještaj i svaka čast. I u suštini, u suštini ovdje želim da ponovim 

samo još jedan zaključak i time ću završiti ovu, ovu svoju diskusiju, a to je: Da menadžment 

Panonike se oglušio na neki način na zaključke koje smo imali na prošlom, na prošlom 

izvještaju. A to je da jedna porodica sada za ulaz na Panoniku treba platiti 30-40 maraka, 

pedeset. Bez 50 maraka porodica ne može doći na Panoniku. Inicijativa je bila i zaključak je 

bio da se naprave porodične karte. I ja opet dajem ovaj zaključak da se ovo ispoštuje i da se, 

ovaj puta molimo menadžment ne ogluši pogotovo jer menadžment prošli puta pristao na to 

koliko se sjećam, nisam siguran a mislim da jeste, bila je inicijativa Esane Kavazbašić 

Huskanović i mislim da je to jedna pravo dobra stvar gdje će svaki roditelj moći da prepozna 

do-bru namjeru i dobru intenciju, gdje će svaki roditelj moći da dovede svoje dijete na Panoniku 

za nekih 15-20 maraka umjesto da kolko je 50. Hvala ljepo. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Berbiću. Dajem riječ vijećnici Esani Kavazbašić Huskanović i 

time ćemo završit diskusiju vijećnika.  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ 

 

Ovaj zaista ovo što je kolega Omer Berbić predložio za family kaz kako oni zovu to u  

Evropi puno bi značila onaj građanima. Ja bi prva koja imam četvero djece kad dođem s njima 

jako puno to košta, a kad imate dvoje djece, oca, majku, kad imate bilo kakav popust puno vam 

znači. Na kraju krajeva taj, taj novac će oni svakako potrošit tamo unutra, da li na sladolede, 

da li na piće ili na neke druge stvari. ALI SVAKA POHVALA PANONICI pošto ja sa svojom 

djecom idem skoro tamo svaki dan i ljudi koji tamo rade ovaj maksimalno se trude da ti pruže 

dobru uslugu, čisto je i svaka pohvala što se mene tiče. E SADA OVAJ ŠTO SE TIČE 

KOMUNALCA postavila bi direktoru par pitanja. Zašto su ugovori o djelu od 2021. sa 4980 

maraka skočile na 12222 marke? Onda. Zašto su troškovi procjene vještačenja i slični troškovi 

sa 3150 skočili na 14585 konvertibilnih maraka? I sudske i ostale takse znači, za godinu dana 

su skočile sa 82507 na 167037 hiljada konvertibilnih maraka. Jer ovo su baš veliki skokovi za 

jednu godinu dana a poprilično gubitak novca. Pa samo bi volila to da mi se malo obrazloži. 

Hvala. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećnici Kavazbašić Huskanović. Javio se vijećnik Hasib Hirkić. 

 

HASIB HIRKIĆ  

 

Evo ja neću duljiti s obzirom da sam mislio samo jedan zaključak onaj ukoliko može 

pa će se vijećnici izjasnit o tome. S obzirom da opozicija, a pogotovu kolega Berbić nije dobijao 
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prostora u medijima, pogotovo na RTV 7, pa evo ja dajem za...prijedlog zaključka ukoliko 

može da se u prostorijama RTV 7 postavi jedna slika gospodina Berbića pa et tolko. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Hirkiću. Replika. Omer Berbić. 

 

OMER BERBIĆ 

 

Nemam ja ništa protiv ukoliko će se bar u jutarnjem programu malo okrenut na sliku 

pa da budem tu sekundu da ne moram više ovaj izvještaj ovako komentarisati. Hvala ljepa. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem. Za riječ se javio vijećnik Aleksandar Vujadinović. 

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ  

 

Pa ja bih isto pohvalio ove izvještaje koji su temeljiti i svake godine znači, čini mi se 

sve precizniji u svojoj izvedbi. Svako od ovih preduzeća i ustanova se susreće sa određenim 

problemima i MISLIM DA JE PANONIKA jedna od onih koja je, čije poslovanje je 

nepredvidljivo i u zavisnosti direktno i od vremenskih uslova. Pa evo čestitam na svemu onome 

što su druge kolege rekle. ŠTO SE TIČE OVAJ KOMUNALCA ova velika dugovanja su 

stvarno jedan kamen spoticanja znači, za dalji neki napredak. I jedna sugestija menadžmentu 

da vidi da li postoji neka pravna mogućnost na koji način izvršiti naplatu tih dugovanja? 

Recimo kao možda ukoliko postoji zakonska osnova da se produženje nekih ličnih dokumenata 

može obaviti jedino ukoliko su izmirena dugovanja prema svojim preduzeć...prema 

preduzećima znači, konkretno u ovom slučaju komunalcu, jer znamo svi kad odete da 

registrujete auto ukoliko nisu plaćene sve kazne oni vas podsjete ne možete registrovat auto. 

Tako isto i ovdje. Žao mi je ako ukoliko se na ovaj način jel opterećuju neki budžeti pojedinih 

je li domaćinstava, ali drugog načina čini mi se da nema. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Vujadinoviću. Zahvaljujem svima na konstruktivnim 

diskusijama. 

Zatvaram raspravu vijećnika i dajem pauzu od 10 minuta. (Pauza.)  

 

Molim vijećnike da zauzmu svoja mjesta da možemo pristupiti glasanju o izvještajima. 

 

Pozivamo Mensura Alića da uđe u salu i Elvira Bijedića. Zahvaljujemo. 
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Dakle, sada stavljam na izjašnjavanje  Izvještaj o radu i poslovanju Javnog preduzeća  

RTV 7 d.o.o. Tuzla za 2022. godinu i pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje. Zaključujem 

glasanje.   

Konstatujem da JE IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNOG PREDUZEĆA  

RTV 7 D.O.O. TUZLA ZA 2022. GODINU usvojen sa,  

22 glasa za, 1 suzdržan i nije bilo protiv.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje Izvještaj o radu i poslovanju Javnog komunalnog 

preduzeća „Pannonica“ d.o.o. Tuzla i pozivam vijećnike da aktiviraju svoje uređaje. Glasanje 

je okončano.  

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNOG 

KOMUNALNOG PREDUZEĆA „PANNONICA“ D.O.O. TUZLA ZA 2022. GODINU 

usvojen, sa,  

22 glasa za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  

 

Stavljam na izjašnjavanje Izvještaj o radu i poslovanju Javnog komunalnog preduzeća  

„Komunalac“ d.o.o. Tuzla i pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje za glasanje. Glasanje je 

okončano.  

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNOG 

KOMUNALNOG PREDUZEĆA  „KOMUNALAC“ D.O.O. TUZLA usvojen sa,  

21 glas za, 1 protiv i 1 suzdržan.  

 

Stavljam na izjašnjavanje Izvještaj o radu i poslovanju Javnog preduzeća BIT Centar  

d.o.o. Tuzla i pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje za glasanje. Zaključujem glasanje. 

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU I POSLOVANJU JAVNOG PREDUZEĆA 

BIT CENTAR  D.O.O. TUZLA usvojen sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Pozivam sekretara Gradsko vijeća da pročita zaključke proizašle iz rasprave.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše menadžmentu Javnog komunalnog preduzeća  

“Komunalac” Tuzla da, odgovarajućom kampanjom, što više promoviše mogućnost 

angažovanja Javnog komunalnog preduzeća “Komunalac” Tuzla odnosno uposlenika ovog 

Preduzeća za poslove održavanja zelenih površina privatnim licima odnosno na poslovima 

održavanja privatnih zelenih površina, kako bi s tim bili upoznati, kako građani koji žive u 

Tuzli a nisu u mogućnosti sami održavati svoje zelene površine tako i građani koji žive u 

inostranstvu a koji imaju potrebu za angažovanjem drugih lica za održavanje vlastitih zelenih 

površina.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem. Molim vijećnike da se izjasne o navedenom zaključku. Zaključujem 

glasanje. 

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Gradsko...Sljedeći prijedlog zaključka je bio:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše menadžmentu Javnog komunalnog preduzeća Tuzla da 

se uradi analiza da li postoji tehnička i tehnološka mogućnost da se slana voda iz Panonskih 

jezera koristi za posipanje ulica u zimskom periodu. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje i glasaju. Zaključujem glasanje.   

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa,  

22 glasa za, nije bilo protiv i 1 suzdržan. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći prijedlog zaključka je bio:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše menadžmentu Javnog komunalnog preduzeća  

“Komunalac” Tuzla da se, u saradnji sa Službom za komunalne poslove, izgradnju i poslove 

mjesnih zajednica, razmotri mogućnost angažovanja i fakturisanja poslova na održavanju 

grobalja i mezarja na području grada Tuzla, kojim ne upravljaju vjerske zajednice, privatnim 

licima. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Pozivam vijećnike da glasaju. Zaključujem glasanje.   

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Sljedeći prijedlog zaključka je bio:  

-  Gradsko vijeće Tuzla ponovo urgira na realizaciji ranije usvojene inicijative Vladi 

Federacije Bosne i Hercegovine i Parlamentu Federacije Bosne i Hercegovine i Vladi 

Tuzlanskog kantona i Skupštini Tuzlanskog kantona, koja se odnosila na otklanjanje zakonskih 

prepreka za formiranje komunalne policije jer bi upravo osnivanje i prisutnost komunalne 

policije u gradu natjerala nesavjesne građane da se ponašaju odgovorno prema svojoj zajednici. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Molim vijećnike da glasaju. Zaključujem glasanje.    

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 
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SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla traži da se obezbjedi novac za istraživanje javnog mnjenja da se 

utvrdi gledanost programa RTV 7.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Pozivam vijećnike da glasaju. Zaključujem glasanje.    

Konstatujem da navedeni zaključak nije dobio potrebnu većinu,  

18 glasova je bilo suzdržanih, nije bilo protiv i 5 za. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše menadžmentu RTV 7 i Resornoj službi da se ide u 

promjenu imena i da se Javnom servisu Grada Tuzle vrati ime Radio-televizija Tuzla. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Pozivam vijećnike da glasaju. Zaključujem glasanje.    

Pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu,  

6 glasova je bilo za, 2 protiv i 15 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla urgira na realizaciji zaljučka Gradskog vijeća Tuzla usvojenog 

na 16. sjednici Gradskog vijeća, održanoj 28. juna 2022. godine, kao i upućene vijećničke 

inicijative, da se razmotri mogućnost uvođenja porodične ulaznice. 

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Zaključujem glasanje.    

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa,  

22 glasa za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  

 

Zahvaljujem. Prelazimo na sljedeću tačku Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH USTANOVA 

ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU POD:  

a) Javna zdravstvena ustanova Gradske apoteke Tuzla 

  

Predlagač: upravni odbor ustanove.  
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Obrađivač: direktor ustanove.  

Materijal su razmatrali: Komisija za ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo i 

klubovi vijećnika.  

Da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.)  

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Ćerim Rastoder, a neka se za diskusiju pripremi 

vijećnik Hasib Hirkić.  

 

ĆERIM RASTODER  

 

Eh hvala. Prije svega želio bih da čestitam novoj direktorici i postavljenje na mjesto 

Javne ustanove Gradske apoteke Tuzla. Malo sam ovaj pregledao ovaj izvještaj i mogu reći da 

je dosta korektan, sveobuhvatan i mislim da je zadovoljavajući i kao takvog ga treba prihvatiti. 

Ono što mi se posebno svidlo jeste bez obzira što je preduzeće, odnosno što se Ustanova 

nalazila u dosta teškoj finansijskoj situaciji da je ipak došlo do blagog porasta povećanja plata 

uposlenicima. Zatim ono što je takođe pozitivno što treba istaći jeste da je, da je javna 

zdravstvena ustanova riješila tužbe radnike koje kao što znamo da je i bilo i takođe ono što je 

pozitivno istaći za ovu Ustanovu jeste da je, da su riješeni neki sudski sporovi koji su 

opterećivali ovu Ustanovu pet, pet do šest godina. Mi znamo da uvođenjem ovih elektronskih 

recepata da je naša javna zdravstvena ustanova ovaj da je i za to, da se našlo u dosta većim 

problemima jer mali broj građana koristi usluge javne zdravstvene ustanove, odnosno diže 

lijekove u najbližim apotekama. Obično to ljekari pišu za tri mjeseca kako već ide. U tom 

kontekstvu ja znam da nije to naša nadležnost al ne bi bilo možda loše da pokrenemo jednu 

inicijativu da se poveća cijena recepta, mada je to u nadležnosti kažem opet kantona, ali evo 

ovaj to bi možda dobro došlo da malo  naša ova javna zdravstvena ustanova onaj bolje 

finansijski stoji. Naprimjer evo kod nas je 1,5 KM po receptu a u Zenici gdje ima duplo manje 

stanovnika od kantona tuzlanskog je 1,92. Dalje, ono što smo i prošli put konstatovali 

predprošli mi imamo najmanje tri apoteke Dobrnja, Dragunja, Husino koje nisu rentabilne. Mi 

smo ih odlukom Gradskog vijeća onaj kao take usposstavili i mislim da bi i tu Grad, odnosno 

Gradsko vijeće trebalo imati u obzir da ove apoteke koje držimo zbog mještana, naravno i 

građana da trebamo na nekei način sagledati mogućnost da se izvrši neka mala refundacija kako 

bi Javna zdravstvena ustanova Gradske apoteke bolje, odnosno pozitivnije onaj stajala na u 

svojim tim, rješavanju svojih obaveza itd. Evo to. Ne bih ništa više. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Rastoderu. Dajem riječ vijećniku Hasibu Hirkiću. 

 

HASIB HIRKIĆ    

 

Zahvaljujem. Evo i ja ću pokušati kratko vezano za Gradske apoteke s obzirom da su 

prošli jedan težak period pogotovu iz prošlog saziva Gradskog vijeća, a očito onaj moram 

uputiti i izvinjenje menadžmentu i pogotovu pomoćniku direktora bivšem vijećniku Edimu 

Deliću, Edimu Kadiću pardon s obzirom da očito nisu znali šta rade. Gradske apoteke su 

pretrpile ogroman teret prvestveno zbog onih okolnih privatnih apoteka i tu su definitivno izašli 

u ovom nekom zadnjem periodu kao pobjednici. Prvenstveno moram reći da su pobijedili znači 
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i Gradsko vijeće i vijećnike koji ni-su htjeli da slušaju ono što treba da rade, u stvari nisu vidjeli 

ono, ono što je trebalo da vide. Očito su pritisci bili i javnosti i svega. S obzirom da gospodin 

Kadić je najviše tu podnio mogu reći tako i udaraca vezanao za Gradske apoteke pet i po godina 

istrage i svega onoga što se je dešavalo oko samog gospodina Kadića evo danas je dokazao i 

pokazao znači, da je čovjek ostao uzdignuta čela i zbog toga vrijedi takvom čovjeku čestitati. 

Što se tiče izvještaja, ovo što smo dobili i što smo vidjeli znači, da je urađe-no po nekakvim 

pravilima što naš narod kaže po pe-esu. S obzirom da je evo sada došla i nova direktorica znači, 

raspravljamo o izvještaju od prošlog, prošle direktorice i svega mislim da, da, da onaj mi ćemo 

glasati za i dati ćemo podršku ovom izvještaju, ali je vrijedilo pomenuti znači, da prethodnici 

ni-su sigurno znali šta rade i ni-su slušali ili gledali, vodili računa o Gradskim apotekama da 

su ljudi poput Edima Kadića i bivše direktorice kakva god da je bila, kakvo god je neko imao 

mišljenje o njoj, da ni-su tada stajali uspravno i da ni-su sačuvali Gradske apoteke mislim da 

bismo mi onaj došli u fazu zatvaranja Gradskih apoteka i da bi Gradske apoteke koje su najbolje 

u državi pokazale znači, da mogu stajati uspravno i raditi i suprotstaviti se privatnicima a da to 

nisu Gradski vijećnici prepoznavali mislim da je to sad trenutno vrijedno pohvale i ako ništa 

drugo očekujem da svi oni koji su napravili grešku budu ljudi i da se na neki način izvinu i 

upute izvinjenje tim ljudima koji su podnjeli ogroman teret. Hvala.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Zahvaljujem vijećniku Hirkiću.  

S obzirom da nema više prijavljenih za diskusiju zaključujem raspravu vijećnika.  

 

Sad stavljam na izjašnjavanje Izvještaj o radu Javne zdravstvene ustanove Gradske 

apoteke Tuzla za 2022. godinu i pozivam vijećnike da aktiviraju uređaje za elektronsko 

glasanje. Zaključujem gla...Vijećnik Zoran Jovanović. Vi zaključili je li? Molim vas ponovite 

glasanje. Molim vas da ponovo glasate. Zaključujem glasanje. 

Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU JAVNE ZDRAVSTVENE USTANOVE 

GRADSKE APOTEKE TUZLA ZA 2022. GODINU usvojen sa,  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

S obzirom da nije bilo zaključaka prelazimo na sljedeću tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 

Slađana izvolite. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je podnijela izvještaj sa sjednice održane 10. juli 2023. 

godine. 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog 

vijećnika, za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Centar, te je usvojila sledeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na 

izjašnjavanje upućuje prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog vijećnika, da se:  

- Mirza Baćić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Centar,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Centar izabere Adnan Jahić. 
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SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Pozivam vijećnike da glasaju. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je navedeni prijedlog usvojen sa,  

22 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanja je razmatrala prijedlog Kluba samostalnih vijećnika za 

izmjene u savjetima mjesnih zajednica, te je usvojila sledeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na 

izjašnjavanje upućuje prijedlog Kluba samostalnih vijećnika da se:  

- Ahmudin Junuzović izabere na dužnost predsjednika Savjeta Mjesne zajednice 

Dobrnja,  

- Salih Beganović razriješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Dragunja,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Dragunja izabere Semir Delić,  

- Hazim Huremović razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Dragunja,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Dragunja izabere Adem Delić.  

 

SABIHA MUJKANOVIĆ MUJAČIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg  

                                                                    Gradskog vijeća Tuzla, 

                                                                   -samostalni vijećnik 

 

Pozivam vijećnike da glasaju. Zorane? Zaključujem glasanje.  

Konstatujem da je pročitani prijedlog usvojen sa,  

22 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Zadnja tačka Dnevnog reda:  

 

TEKUĆA PITANJA  

 

Pod a) Obavještenje Službe za budžet i finansije o razlozima prolongiranja izrade 

Izvještaja o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period 01. 01. do 30. 06. 2023. godine i 

Izvještaja o korištenju sredstava tekuće rezerve za period 01. 01. do 30. 06. 2023. godine. 

Pod b) Obavještenje Službe za prostorno uređenje i zaštitu okoline o razlozima 

prolongiranja izrade  Nacrta Zoning plana privredne zone “Piskavica” i “Grijačice” u 

Gornjoj Tuzli i Odluke o provođenju plana privredne zone “Piskavica” i “Grijačice” u 

Gornjoj Tuzli  

c) Obavještenje Službe za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu o razlozima 

prolongiranja izrade  Akcionog plana za implementaciju strategije za mlade Grada Tuzle 

za period 2023.-2026 godina i Informacije o realizaciji Akcionog plana za implementaciju 

Strategije za mlade Grada Tuzla 2017.-2026. godina za period 2020.-2022 godina. 

 

Obrađivač je Služba za budžet i finansije (pod a), Služba za prostorno uređenje i zaštitu 

okoline (pod b), Služba za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu (pod c).  

Materijal su razmatrali: Klubovi vijećnika. 

 

Konstatujem da su navedena obavještenja primljena k znanju.  
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Konstatujem da je Dnevni red iscrpljen.  

 

Zahvaljujem se vijećnicima, predlagačima i obrađivačima materijala i zaključujem 29. 

redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla. Uživajte u godišnjim odmorima. 

 

(S obzirom da je Dnevni red iscrpljen i 29. redovna sjednica Gradskog vijeća Tuzla 

zaključena ista je završena u 15:27 sati.) 

 

 

 

 

 STENOGRAM SAČINILI:                                         P R E D S J E D A V A J U Ć I  

 

         Selma Šehić                                                                   Nataša Perić, prof. s.r. 

                    

      Jasminka Delalić 


